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Pokračování na str. 6

Vjezdy na Pražské 
jsou takřka 
dokončeny

VOTICE Během listopadu 
a prosince se v Pražské ulici ve Vo-
ticích rekonstruovaly vjezdy k ro-
dinným domům. Tato akce nava-
zovala na nedávnou rekonstrukci 
Pražské ulice. Na otázky ohledně 
prací na Pražské ulici odpovídal 
starosta Votic Jiří Slavík.

Kolik vjezdů - ke kolika nemo-
vitostem - bylo během listopadu 
a prosince zrekonstruováno?

Šlo o osmadvacet vjezdů. Cel-
ková vydlážděná plocha čítá 620 
metrů čtverečních.

Jaký byl pro vydláždění vjezdů 
zvolen materiál?

Byla zvolena zámková dlažba, 
a to z důvodu mělčí podkladové 
vrstvy.

Jaká firma zakázku provedla 
a za jakou cenu? 

Akci provedla firma pana Kubeše 
z Votic. Cena zakázky činila částku 
583 632 korun.

Jakým problémům museli pra-

Zastupitelé hodnotí 
uplynulý rok

VOTICE Opět na přelomu roku 
jsme votickým zastupitelům po-
ložili dvě otázky: 1. Jak hodno-
títe z pozice votického zastupitele 
rok 2015? Jaký to byl podle vás 
pro Votice rok?, 2. Co očekáváte 
od roku 2016? 

Odpovědi zastupitelů jsou řa-
zeny tak, jak zastupitelé odpoví-
dali, respektive, jak jejich dotazy 
do redakce přicházely. 

 Jan Januš
1. Z pohledu města Votice hodnotím 
rok 2015 kladně, povedla se celá 
řada věcí. Vyzdvihl bych zejména 
zdárné dokončení a otevření rekon-
struované části kláštera. Uplynulý 
rok, vůbec první s novým vedením 
města, byl zakončen schválením vy-
rovnaného rozpočtu na rok 2016. 
Tím se stabilizují finance města. 
Důležité bylo rovněž posílení ote-
vřenosti města vůči veřejnosti, ze-
jména rozšířením úředních hodin 
a zveřejňováním záznamů z jednání 
zastupitelstva na internetu.
2. Čeká nás příprava projektu vol-

nočasové zóny a nákup příslušných 
pozemků. Zóna by měla zahrnout 
například koupaliště nebo hřiště. 
Byl bych rád, kdyby se nám podařilo 
zrekonstruovat čističku odpadních 
vod či chodníky v Táborské ulici. 
Pro Votice bude ale vůbec nejdůle-
žitější obnovit a posílit zdroje pitné 
vody. Do roku 2016 všem každo-
pádně přeji hodně zdraví a pohody.

Jiří Stuchlík
1. Jelikož jsem v  zastupitelstvu 
krátce, nemohu uplynulý rok ze 
své pozice hodnotit.
2. Doufám ve spolupracující zastu-
pitelstvo, které bude jednat v zájmu 
města.

Jana Kocurová
1. Jsem ráda, že se povedly rekon-
strukce multifunkčního centra 
(kina) a části františkánského kláš-
tera s pomocí evropských dotací.
2. Širokou nabídku kulturních akcí 
ve výše uvedených objektech a dob-
rou účast od občanů i návštěvníků 
našeho města (zejména klášter). Aby 

Pokračování na str. 4 - 5

Jaký byl a jaký 
bude?

Rok 2016 je před námi. Dobrou 
zprávou je, že jsme zase o rok do-
spělejší, zkušenější. Tou špatnou, 
že jsme zase o rok starší. Do no-
vého roku vstupuje většina z nás 
s určitým očekáváním. Zároveň 
hodnotíme, co přinesl rok uplynulý. 
Na přelomu roku jsme proto, jak 
už je tradicí, položili votickým za-
stupitelům a starostům obcí na Vo-
ticku dvě otázky, týkající se shrnutí 
roku loňského a očekávání roku 
letošního. Odpovědi zastupitelů 
si můžete přečíst v tomto prvním 
vydání Votických novin v roce 2016. 
Starostové „přijdou na řadu“ ve vý-
tisku, který vyjde za čtrnáct dní. 
Hodnocení je subjektivní proces, 
a pro čtenáře bude jistě zajímavé 
sledovat, na co kladou jednotliví 
zastupitelé či starostové důraz. 

K uplynulému roku: Náš region 
byl naštěstí ušetřen globálních pro-
blémů, souvisejících s migrační vl-
nou nebo terorismem, ale ani nám 
se nevyhly problémy s pitnou vodou. 
Líbilo se mi přirovnání jednoho 
kolegy, který podle světového dění 
nazval uplynulý rok rokem pštrosa, 
čímž přesně vystihl, že evropské po-
litické elity před problémy systema-
ticky strkaly hlavu do písku. Takže 
do nového roku vstupujeme obtěž-
káni závažím neřešených problémů, 
v obavách a nejistotách. Ale abychom 
se nepotulovali jen za hranicemi. 
Pštrosí rok lze vztáhnout i na dění 
v České republice. Stejně jako jsou 
pštrosi známí, že stráví téměř všechno 
(říká se tomu odborně dietní indis-
krétnost), i Češi dokážou skousnout 
leccos, co jim státní aparát přichystá.  

K letošnímu roku:  Skutečně těžko 
předjímat, jaký bude. Znáte to, člo-
věk míní, osud mění. Obávám se, že 
bude platit to, co kdysi dávno sdělil 
na otázku: „Co nás v novém roce 
čeká?“ jednomu novináři jeden mou-
drý židovský rabi. Ten na dotaz uvedl, 
že má pro tazatele špatnou a dobrou 
zprávu a kterou že má začít? První 
byla vyžádána zpráva špatná. Rabi 
pravil: „Špatnou zprávou je, že ten 
nadcházející rok bude horší než ten, 
který právě skončil. A tou dobrou? 
Že nadcházející rok bude určitě lepší 
než ten další po něm.“ 

Jana Špačková

VOTICE Ve středu 23. prosince se občané tradičně sešli na náměstí na akci Vánoční slovo. Během něj vysoupili také žáci 
Základní školy Votice. Více na straně 8. Foto: M. Králová
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 SloupekUsnesení

Kniha 
Jany Špačkové

Jan Herben. 
Politik, novinář,

 spisovatel
V prodeji 

v MKC Votice

Informace
z 32. schůze Rady města Votic ko-
nané dne 7. 12. 2015
Zveřejňována je upravená verze usne-
sení z důvodu dodržování přiměřenosti 
rozsahu zveřejňovaných osobních údajů 
podle zákona o ochraně osobních údajů
Usnesení 
Rada města po projednání zprávy 
a zvážení všech dostupných infor-
mací schvaluje uzavřít pachtovní 
smlouvu na  část pozemku parc.  
č. 882/30 o výměře 96 m². Pachtovní 
poměr na dobu neurčitou s tříměsíční 
výpovědní lhůtou, pachtovné činí  
7 Kč/m²/rok. 
Usnesení 
Rada města po projednání zprávy 
schvaluje vyhlášení záměru pronájmu 
nemovitých věcí - části pozemku parc. 
č. 1994/1 o výměře 13 m² a pozemku 
parc. č. 1994/2 o výměře 168 m² vše 
v katastrálním území Votice.
Usnesení 
Rada města po projednání zprávy 
referentky majetkové správy rozhodla:
a) dát nájemci bytu č. 11 v čp. 536, 
ulice Žižkova, Votice výpověď 
z nájmu bytu bez výpovědní doby 
s termínem předání bytu městu do  
31. 1. 2016, 
b) vyzvat nájemce bytu k uhrazení 
dluhu na nájemném,
c) pokud nájemce byt městu do da-
ného termínu nepředá, podat žalobu 
na vyklizení.
Usnesení 
Rada města na základě předaných in-
formací Odborem finančním a správy 
majetku rozhodla:
a) neprodloužit nájemní smlouvu 
na byt č. 8 v čp. 349, ulice Wolkerova, 
Votice,
b) vyzvat nájemce k uhrazení dluhu 
na nájemném,
c) vyzvat k vyklizení a předání bytu 
majiteli - městu Votice.
Usnesení 
Rada města po projednání zprávy 
a zvážení všech dostupných infor-
mací schvaluje žádost nájemce bytu 
č. 3 v čp. 587, ulice Husova, Votice 
o rekonstrukci koupelny dle návrhu. 
Nájemci budou městem proplaceny 
pouze zařizovací předměty, které jsou 
původní.
Usnesení 
Rada města po projednání žádosti 
ukládá Odboru sociálních věcí sle-
dovat vyhlášené záměry města Votic 
na pronájem bytů a případně podat 
žádost za své opatrovance do vyhlá-
šených záměrů.
Usnesení 
Rada města po projednání vyhlašuje 
záměr udělení souhlasu pronajímatele 
nájemci nebytového prostoru v čp. 362, 
Malé náměstí, Votice, Základní umě-
lecká škola, na pozemku St. 229/1 v  k. 
ú. Votice o celkové výměře 529,84 m² 
k výpůjčce učebny hudebního oboru 
ve 2. patře budovy.
Usnesení 

Rada města po projednání zprávy 
a  zvážení dostupných informací 
schvaluje uzavřít nájemní smlouvu 
na pronájem nebytového prostoru 
v čp. 29, Srbice s paní Dagmar Ha-
vlovou. Nájemné je ve výši 310 Kč/
m²/rok. Nájemní poměr na dobu 
neurčitou od 1. 2. 2015.
Usnesení 
Rada města po projednání a zvážení 
všech dostupných informací schvaluje 
podpis dodatku č. 5 ke Smlouvě o ná-
jmu nebytových prostor ze dne 20. 8. 
2007 s Krajským ředitelstvím policie 
Středočeského kraje, zastoupenou 
Ing. Petrem Dostálem, ekonomic-
kým ředitelem, se sídlem Na Baních 
1535, 156 64 Praha 5 - Zbraslav dle 
předloženého návrhu. 
Usnesení 
Rada města po projednání zprávy 
rozhodla:
a) Nepřijímá písemnou nabídku ZŠ 
Votice o předání majetku.
b) Souhlasí s vyřazením a likvidací 
majetku nebo převedením majetku 
do vlastnictví jiné osoby. Jedná se 
o majetek na účtu 022 (samostatné 
movité věci a soubory movitých věcí) 
ve výši 10 360 Kč, na účtu 028 (drobný 
dlouhodobý hmotný majetek) ve výši 
86 396 Kč, na účtu 902 (jiný drobný 
dlouhodobý hmotný majetek) ve výši 
4 979,50 Kč a majetek vedený v po-
mocné evidenci ve výši 1831,20 Kč.  
Usnesení 
Rada města po projednání zprávy 
schvaluje pořízení záložního zdroje 
UPS k serveru do Základní školy 
Votice v celkové ceně do 25 tis. Kč.

Informace
z 11. zasedání Zastupitelstva města 
Votic konaného dne 14. 12. 2015 
od 17:00 hodin v refektáři kláštera 
sv. Františka z Assisi ve Voticích
Zveřejňována je upravená verze usne-
sení z důvodu dodržování přiměřenosti 
rozsahu zveřejňovaných osobních údajů 
podle zákona o ochraně osobních údajů
Usnesení 
Zastupitelstvo města po projednání 
schvaluje a  vydává na  základě § 
14 odst. 2 zákona č. 565/1990 Sb., 
o  místních poplatcích, ve  znění 
pozdějších předpisů, a  v  souladu 
s § 10 písm. d) a § 84 odst. 2 písm. 
h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 
(obecní zřízení), ve znění pozdějších 
předpisů, obecně závaznou vyhlášku  
č. 3/2015, o místním poplatku za pro-
voz systému shromažďování, sběru, 
přepravy, třídění, využívání a odstra-
ňování komunálních odpadů. Tato 
obecně závazná vyhláška nabývá 
účinnosti dne 1. ledna 2016.            
Usnesení 
Zastupitelstvo města schvaluje rozpo-
čet na r. 2016 jako schodkový, 
příjmy ve výši 118 621 623,-- Kč, 
výdaje ve výši 122 758 623,-- Kč, 
financování 4 137 000,-- Kč (viz. Pří-
loha - Návrh rozpočtu Města Votice 

na r. 2016). 
Dále Zastupitelstvo města schva-
luje přílohu č. 3 k rozpočtu na r. 
2016 - Individuální dotace a přílohu  
č. 4 k rozpočtu na r. 2016 - Mzdy a pří-
děl do sociálního fondu.
Usnesení 
Zastupitelstvo města schvaluje přílohu 
č. 1 k  rozpočtu na r. 2016 - Opráv-
nění Rady města ke schválení rozpisu 
rozpočtu.
Usnesení 
Zastupitelstvo města schvaluje přílohu 
č. 2 k rozpočtu na r. 2016 - Oprávnění 
Rady města k provádění rozpočtových 
opatření
Usnesení 
Zastupitelstvo města schvaluje přílohu 
č. 5 k rozpočtu na r. 2016 - Oprávnění 
rozpočtářce města k provádění roz-
počtových změn u přijatých dotací.
Usnesení 
Zastupitelstvo města schvaluje roz-
počtový výhled na r. 2016-2019.
Usnesení 
Zastupitelstvo města po  projed-
nání schvaluje rozpočtové opatření  
č. 22/2015 dle přílohy, které přednesla 
Naděžda Němcová, referentka pro roz-
počet a financování.
Usnesení 
Zastupitelstvo města  po projednání 
schvaluje prodej nemovité věci - po-
zemku parc. č. 409/1 trvalý travní 
porost o výměře 1 223 m² v katastrál-
ním území Beztahov do podílového 
spoluvlastnictví za cenu ve výši 236,50 
Kč/m². Náklady spojené s převodem 
nemovité věci ve výši 5 000 Kč a správní 
poplatek ve výši 1 000 Kč za vklad 
do katastru nemovitostí bude plně 
hradit budoucí nabyvatel. 
Usnesení 
Zastupitelstvo města po  projed-
nání schvaluje prodej nemovitých 
věcí - pozemků: pozemek parc.  
č. 409/2 trvalý travní porost o výměře 
1 200 m² a pozemku parc. č. 409/3 
trvalý travní porost o výměře 1 133 
m² v katastrálním území Beztahov 
za cenu ve výši 343 Kč/m². Náklady 
spojené s převodem nemovité věci 
ve výši 5 000 Kč a správní poplatek 
ve výši 1 000 Kč za vklad do katastru 
nemovitostí budou plně hradit bu-
doucí nabyvatelé.           
Usnesení 
Zastupitelstvo města po projednání 
schvaluje prodej nemovité věci - po-
zemku parc. č. 414/11 trvalý travní po-
rost o výměře 1 123 m² v katastrálním 
území Beztahov za cenu ve výši 260 
Kč/m². Náklady spojené s převodem 
nemovité věci ve výši 5 000 Kč a správní 
poplatek ve výši 1 000 Kč za vklad 
do katastru nemovitostí bude plně 
hradit budoucí nabyvatel. 
Usnesení 
Zastupitelstvo města po projednání 
schvaluje prodej nemovité věci - po-
zemku parc. č. 414/13 trvalý travní po-
rost o výměře 1 379 m² v katastrálním 
území Beztahov za cenu ve výši 234 

Kč/m². Náklady spojené s převodem 
nemovité věci ve výši 5 000 Kč a správní 
poplatek ve výši 1 000 Kč za vklad 
do katastru nemovitostí budou plně 
hradit budoucí nabyvatelé.
Usnesení 
Zastupitelstvo města po  projed-
nání schvaluje směnu nemovité 
věci -  pozemku parc. č. 649/2 tr-
valý travní porost o výměře 150 m² 
(ve vlastnictví města Votic) za část 
nemovité věci - pozemku parc.  
č. 648/2 trvalý travní porost o přibližné 
výměře 333 m² (na předmětné části 
pozemku vede veřejné osvětlení), vše 
v katastrálním území Hostišov. Cena 
směňovaných pozemků je 100 Kč/m². 
Náklady na pořízení geometrického 
plánu a náklady spojené s převodem 
nemovitých věcí budou obě smluvní 
strany hradit rovným dílem.
Usnesení 
Zastupitelstvo města po projednání 
schvaluje prodej části pozemku parc. 
č. 860/5 ostatní plocha o přibližné vý-
měře 200 m² a části pozemku parc.  
č. 859/1 ostatní plocha o přibližné 
výměře 200 m² v katastrálním území 
Hostišov za  100 Kč/m². Náklady 
spojené s převodem nemovité věci 
ve výši 2 000 Kč a správní poplatek 
ve výši 1 000 Kč za vklad do katastru 
nemovitostí budou plně hradit bu-
doucí nabyvatelé.
Usnesení 
Zastupitelstvo města po projednání 
schvaluje prodej částí nemovitých 
věcí dle GP č. 233-150/2015, a to po-
zemek parc. č. 1803/2 ostatní plocha 
o výměře 28 m², parc. č. 52/2 trvalý 
travní porost o výměře 24 m²,  parc. 
č. 1273/4 ostatní plocha o výměře 
411 m² a pozemek parc. č. 1336/6 
o výměře 12 m² za kupní cenu ve výši 
100 Kč/m². Budoucí nabyvatelka bude 
hradit náklady spojené s vyhotovením 
geometrického plánu, a dále náklady 
ve výši 2 000 Kč za sepsání smlouvy 
a správní poplatek ve výši 1 000 Kč 
za vklad vlastnického práva do ka-
tastru nemovitostí.
Usnesení 
Zastupitelstvo města po projednání 
schvaluje nákup nemovitých věcí - 
pozemků: pozemek parc. č. 795/1 
ostatní plocha o výměře 347 m², po-
zemek parc. č. 1313/10 ostatní plocha 
o výměře 85 m² a pozemek parc. č. 
1313/11 ostatní plocha o výměře 781 
m² vše v katastrálním území Budenín  
za kupní cenu ve výši 50 Kč/m². Veš-
keré náklady na převod předmětných 
nemovitých věcí bude hradit město 
Votice. 
Usnesení 
Zastupitelstvo města po projednání 
schvaluje nákup nemovitých věcí - po-
zemků v katastrálním území Beztahov. 
Jedná se o nemovité věci - pozemky: 
parc. č. 716/9 ostatní plocha o současné 
výměře 252 m², parc. č. 1422/3 ostatní 
plocha o současné výměře 130 m², 
parc. č. 1437/5 ostatní plocha o sou-

časné výměře 106 m². Kupní cena je 
ve výši 50 Kč/m². Veškeré náklady 
s převodem nemovitých věcí bude 
plně hradit město Votice.
Usnesení 
Zastupitelstvo města po projednání 
schvaluje nákup nemovitých věcí - 
pozemků v kat. území Votice: parc.  
č. 721/3 trvalý travní porost o výměře 
201 m², parc. č. 722/2 orná půda 
o výměře 6 413 m², parc. č. 769 orná 
půda o výměře 6 114 m², parc. č. 770 
orná půda o výměře  1 832 m², parc.  
č. 771 orná půda o výměře  11 911 
m²,  za kupní cenu ve výši 45  Kč/m². 
Náklady na vyhotovení smlouvy a po-
platek za vklad katastrálnímu úřadu 
bude hradit město Votice, prodávající 
zajistí a na své náklady si nechají zpra-
covat posudek pro přiznání daně z ne-
movitých věcí a tuto daň také zaplatí.
Usnesení 
Zastupitelstvo města po projednání 
schvaluje nákup nemovitých věcí - 
pozemků v katastrálním území Votic: 
parc. č. 2209/17, ostatní plocha o vý-
měře 21 m², parc. č. 2209/20 ostatní 
plocha o  výměře 362 m² a  parc.  
č. 2209/22, ostatní plocha o výměře 
12 m² za kupní cenu ve výši 50 Kč/
m². Náklady na vyhotovení smlouvy 
a poplatek za vklad katastrálnímu 
úřadu bude hradit město Votice, 
prodávající zajistí a na své náklady si 
nechají zpracovat posudek pro při-
znání daně z nemovitých věcí a tuto 
daň také zaplatí. 
Usnesení 
Zastupitelstvo města po projednání 
schvaluje nákup nemovité věci - po-
zemku v katastrálním území Votice : 
parc. č. 2209/10 ostatní plocha o vý-
měře 771 m² za kupní cenu ve výši 
50 Kč/m².  Náklady na vyhotovení 
smlouvy a poplatek za vklad katastrál-
nímu úřadu bude hradit město Votice, 
prodávající zajistí a na své náklady si 
nechají zpracovat posudek pro při-
znání daně z nemovitých věcí a tuto 
daň také zaplatí.
Usnesení 
Zastupitelstvo města po projednání 
schvaluje prodej části nemovité věci 
- pozemku parc. č. 396/10 orná půda 
v katastrálním území Beztahov o při-
bližné výměře 207 m². Náklady spojené 
s vyhotovením geometrického plánu 
a dále náklady ve výši 2 000 Kč spojené 
s převodem nemovité věci a správní 
poplatek ve výši 1 000 Kč za návrh 
vkladu do katastru nemovitostí bude 
plně hradit kupující.
Usnesení 
Zastupitelstvo města po projednání 
schvaluje výchozí cenu k jednání u po-
zemků pro podnikatelskou výstavbu 
v lokalitě Husovy ulice ve Voticích pod 
panem Tomešem ve výši 200 Kč/m².
Usnesení 
Zastupitelstvo města po projednání 
schvaluje uzavření Smluv o právu 
stavby nebo opatření na pozemku 
vlastníka v rámci akce „Město Votice 
- realizace ulice Táborská“ s vlastníky 
dotčených pozemků.
Usnesení 

Zastupitelstvo města po projednání 
schvaluje uzavření Smlouvy o smlouvě 
budoucí o zřízení věcného břemene 
- služebnosti č. 20173/21/15-21200-
No mezi městem Votice se sídlem 
Komenského náměstí 700, 259 01 
Votice, IČ 00232963 (jako „povinný“) 
a společností Ředitelství silnic a dál-
nic ČR, státní příspěvková organizace, 
se sídlem Na Pankráci 546/56, 140 00 
Praha 4 - Nusle, IČ 65993390 (jako 
„oprávněný“). Předmětem smlouvy 
je stavba „Rozšíření kanalizace Votice“.
Usnesení 
Zastupitelstvo města po projednání 
schvaluje  vyřazení majetku ZŠ Vo-
tice - datového projektoru v hodnotě 
23 681 Kč. 
Usnesení 
Zastupitelstvo města po projednání 
schvaluje jednorázovou odměnu 
za rok 2015 za výkon funkce předsedy 
osadního výboru podle § 84 písm. u) 
zák. č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění 
pozdějších předpisů, jmenovitě panu 
JUDr. Josefovi Křížkovi, Radkovi Po-
hanovi, Františku Polidarovi a Janu 
Kramperovi ve výši 2 490 Kč. Panu 
Jiřímu Rokosovi ve výši 2 000 Kč 
a panu Janu Koptišovi ve výši 1 900 Kč. 
Odměna bude vyplacena v řádném 
výplatním termínu za měsíc prosinec 
2015.
Usnesení 
Zastupitelstvo města po projednání 
a v souladu s § 72 a § 84 zákona 
o obcích stanovuje odměnu za vý-
kon funkce neuvolněného člena 
Zastupitelstva města Votic - prvního 
i druhého místostarosty města ve výši 
25 000 Kč měsíčně každému. Odměna 
bude poskytována od následujícího 
dne po přijetí tohoto usnesení.
Usnesení 
Zastupitelstvo města schvaluje vznik 
nové části města Votice s názvem 
Buchov. Nová část vzniká ode dne 
1. 1. 2016. Hranice nové části města 
Buchov jsou zakresleny v katastrální 
mapě, která je přílohou zápisu. Na ka-
tastrálním úřadě bude nová část města 
Buchov vedena stejně jako doposud 
- katastrální území Votice. Vymezení 
části města Buchov je území, které 
vzniklo oddělením z části Hostišov 
a nachází se v bývalém katastrálním 
území Neustupov.
Usnesení 
Zastupitelstvo města po projednání 
schvaluje Komunitní plán sociálních 
služeb na okrese Benešov na roky 
2015-2019.

Informace
z 33. schůze Rady města Votic konané 
dne 21. 12. 2015
Zveřejňována je upravená verze usne-
sení z důvodu dodržování přiměřenosti 
rozsahu zveřejňovaných osobních údajů 
podle zákona o ochraně osobních údajů
Usnesení 
Rada města po projednání a zvážení 
všech dostupných informací schvaluje 
prodloužení nájemní smlouvy na byt 
č. 13 v čp. 872, ulice Martinů, parcela 
St. 1819, Votice. Nájemní smlouva se 

prodlužuje o dva roky, pokud budou 
splněny podmínky dotace. V případě, 
že podmínky dotace nebudou splněny, 
smlouva bude prodloužena o 1 rok.
Usnesení 
Rada města po projednání zprávy 
referentky majetkové správy rozhodla:
d) vyzvat nájemce bytu č. 5 v čp. 146 
k uhrazení dluhu na nájemném do  
31. 12. 2015,
e) pokud nájemce dluh nezaplatí, 
podat výpověď z nájmu bytu bez vý-
povědní doby.
Usnesení 
Rada města po projednání zprávy 
a zvážení všech předaných informací 
schvaluje uzavřít nájemní smlouvu 
na byt č. 1 v čp. 290, ulice Pražská, 
parcela St. 361/1 v k. ú. Votice. 
Usnesení 
Rada města po projednání zprávy 
referentky majetkové správy rozhodla:
a) neprodlužovat nájemní smlouvu 
na byt č. 6 v čp. 277, ulice Pražská, 
Votice,
b) vyzvat nájemce bytu k uhrazení 
dluhu na nájemném,
c) v případě uhrazení dluhu uzavřít 
nájemní smlouvu na byt č. 6 v čp. 277, 
ulice Pražská, Votice,
d) pověřit radního Mgr. Jiřího Čápa vy-
řešením právní stránky vzniklé situace. 
Usnesení 
Rada města na základě předaných in-
formací referentky majetkové správy 
schvaluje vyhlášení záměru na uza-
vření nájemní smlouvy na byt č. 4 
v čp. 385, ulice Táborská, parcela St. 
418/1 v k. ú. Votice. Nájemní poměr 
na dobu určitou po dobu 1 roku, ná-
jemné ve výši 40 Kč/m²/měsíc. 
Usnesení 
Rada města po projednání ukládá 
Mgr. Jiřímu Čápovi a Mgr. Soně Janou-
šové, vedoucí Odboru sociálních věcí, 
řešit opakované stížnosti obyvatel DPS 
v ulici Husova 800, Votice na jednu 
z nájemkyň.
Usnesení 
Rada města po projednání návrhu 
Odboru sociálních věcí schvaluje 
uzavření nájemní smlouvy na byt  
č. 30 v DPS ulice Husova 800, Votice.
Usnesení 
Rada města po projednání návrhu 
Odboru sociálních věcí schvaluje 
uzavření nájemní smlouvy na byt  
č. 8 v DPS ulice Husova 800, Votice. 
Usnesení 
Rada města po projednání návrhu 
Odboru sociálních věcí schvaluje 
uzavření nájemní smlouvy na byt  
č. 15 v DPS ulice Husova 800, Votice. 
Usnesení 
Rada města po projednání návrhu 
Odboru sociálních věcí schvaluje 
uzavření nájemní smlouvy na byt  
č. 29 v DPS ulice Husova 800, Votice.
Usnesení 
Rada města po projednání návrhu 
Odboru sociálních věcí schvaluje 
uzavření nájemní smlouvy na byt  
č. 11 v DPS, ulice Pražská 745, 259 01 
Votice.
Usnesení 
Rada města po projednání zprávy 

Zase ty 
reklamy

Možná si vzpomenete, že re-
klamy jsou moje oblíbené téma. 
Proto se k nim znovu vracím, ale 
tentokrát trošku jinak. Některé 
mě totiž skutečně zaujaly. Dva 
větší týnejdžři si nabízejí chipsy 
slovy: „Tyhle jsou ze skutečných 
brambor.“ Znamená to, že se 
„bramborové“ chipsy mohou 
dělat i z něčeho jiného? Znám 
tortilové, z různých těst s mnoha 
příchutěmi, ale nabízet mi něco, 
co by mělo být z brambor s tím, 
že to je skutečně z brambor? No, 
nevím.

Další veselá reklama je na rybí 
filé. Hošík volá svému dospělému 
příteli: „A  fakticky je tam kus 
ryby?“ Z čeho tedy je to ostatní 
„rybí filé“? Docela se divím, že je 
ostatní výrobci nežalovali, protože 
to je již hodně silná káva. 

Takovéhle reklamy ve  mně 
vůbec nebudí touhu si nabízené 
zboží koupit. Budí ve mně spíš 
pochybnosti o tom, co si vlastně 
kupuji a jím. Dnešní chemie je 
natolik vyspělá, že dokáže i zá-
chodové prkénko ochutit tak, že 
si budete myslet, že jíte marcipán. 
Otázkou je, jestli to váš žaludek 
a ostatní orgány dokáží zpracovat 
bez  „ztráty květinky“. Když si ku-
puji kuře tak chci, aby to skutečně 
bylo kuře a ne třicet procent vody, 
protože je „křehčené“. Stejné to je 
i s rybou, paštikou nebo vuřtem. 
Chci tam mít skutečné maso, a ne 
strojně oddělený separát, kůže, šla-
chy a sojovou mouku. Až budu 
chtít sojové maso, koupím si so-
jové maso a ne obyčejný salám. 
A vůbec se mi nechce dávat tři 
stovky za kilo hovězího dovezeného 
z Argentiny. Kde jsou naše kravičky 
a naše prasátka? Ano, na Javoře 
to trochu smrdělo, ale pak to 
z trouby vonělo. Já vím, na kaž-
dém potravinářském výrobku musí 
být napsáno jeho složení, ale to 
abych si před každým nákupem 
prostudoval chemickou příručku. 
A hlavně! Mohu tomu vůbec věřit, 
když v reklamě řeknou „fakticky 
kus ryby“? Tak dobrou chuť.

Jan Žaloudek
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Votice
schvaluje uzavřít nájemní smlouvu 
na pronájem nebytového prostoru 
v  čp. 146, ulice Pražská, St. parc.  
č. 193 v  k.ú. Votice se společností  
JM-dro s.r.o. se sídlem Táborská 216, 
Votice zastoupenou panem Jurajem 
Slivárichem. Nájemní poměr na dobu 
neurčitou. Cena je ve výši 1 400 Kč/
m²/rok.
Usnesení 
Rada města po projednání a zvážení 
všech dostupných informací schvaluje 
záměr výpůjčky nebytového prostoru 
v čp. 382, ulice Husova, Votice o vý-
měře 10 m².
Usnesení 
Rada města po projednání zprávy 
a všech dostupných informací roz-
hodla:
a) ukládá investičnímu technikovi 
města zkontrolovat stav cesty v ulici 
Melicharova a  případně zajistit její 
dosypání,
b) položení asfaltového povrchu bude 
projednáno při vyšší zástavbě rodin-
ných domů  v dané lokalitě. 
Usnesení 
Rada města po projednání zprávy 
schvaluje zřízení datové linky pro 
připojení objektu Policie ČR, Riegrova 
378, Votice s podmínkou, že kabelová 
trasa bude konzultována s místostaros-
tou města Martinem Ratajem.
Usnesení 
Rada města po projednání zprávy 
a zvážení všech dostupných informací 
schvaluje umístění televizní antény 
v objektu budovy autobusového ná-
draží Votice dle předloženého návrhu.
Usnesení 
Rada města po projednání zprávy do-
poručuje Zastupitelstvu města odpis 
pohledávky ve výši 102 509 Kč za spo-
lečností Globus PK, s.r.o, se sídlem 
v Příbrami do podrozvahy. 
Usnesení 
Rada města po projednání schvaluje 
podpis smlouvy na zajištění provozu 
kompostárny Votice se společností 
COMPAG VOTICE, s.r.o., se síd-
lem Klášterní 883, 259 01 Votice, IČ 
47542080, za nabídkovou cenu ve výši 

218 000 Kč bez DPH. 
Usnesení 
Rada města po projednání:
a) schvaluje Smlouvu o dílo „Votice ul. 
Pražská - oprava vjezdů“ mezi městem 
Votice a firmou Radim Kubeš, A. Dvo-
řáka 752, 259 01 Votice, IČ 679 38 159 
za cenu  706 195,32 Kč včetně DPH,
b) schvaluje proplacení faktur  
ev. č. F 22 336 a F 22 382 za prove-
dené vícepráce (vjezdy, vchody) v ulici 
Pražská.
Usnesení 
Rada města po projednání a zvážení 
všech dostupných informací pověřuje 
starostu města jednáním se zástup-
kyní Občanského sdružení „Za zá-
chranu kláštera sv. Františka z Assisi 
ve Voticích“ paní Janou Zelenkovou 
o způsobu pojištění movitých věcí 
zapůjčených občanskému sdružení 
Provincií bratří františkánů.  
Usnesení 
Rada města po projednání nabídky 
a zvážení všech dostupných informací 
schvaluje uzavření flotilového pojiš-
tění motorových vozidel se společností 
Generali Pojišťovna, a.s., se sídlem 
Bělehradská 132, 120 84 Praha 2, IČ 
61859869 dle předložené nabídky a zá-
roveň pověřuje místostarostu města 
Martina Rataje připravit nabídku 
na pojištění nemovitých věcí v majetku 
města v průběhu roku 2016.
Usnesení 
Rada města po projednání a zvážení 
všech dostupných informací souhlasí 
s přijetím finančního daru od Women 
for Women, o.p.s. ve výši 27 180 Kč 
na úhradu stravného ve školní jídelně 
pro celkem 9 žáků z rodin vybraných 
pro daný účel.
Usnesení 
Rada města po projednání schvaluje 
přijetí finančních darů příspěvkovou 
organizací MKC Votice v roce 2015.
Usnesení 
Rada města po projednání schvaluje 
termíny uzávěrek Votických novin 
na rok 2016 dle předloženého návrhu.

Mgr. Jaroslava Ptáčková,
tajemnice Městského úřadu Votice

se podařilo na zpracované studie 
a projekty sehnat finance a zrea-
lizovat je.

Martin Rataj
1. Myslím si, že byl rok 2015 pro 
město Votice úspěšným rokem. 
Všechny rozpracované dotační 
akce, o které bylo v minulosti žá-
dáno, byly zrealizovány a úspěšně 
dokončeny (multifunkční centrum, 
klášter, kompostárna). Byl dodržen 
schválený rozpočet pro dané ob-
dobí, což považuji za úspěch, pro-
tože ne vždy se daří naplánované 
věci dodržet. Rok 2015 byl „rokem 
sucha“, což město Votice v celku 
obstojně ustálo i přes problémy, 
které v tomto období nastaly (za-
mořený nejvydatnější vrt). Tímto 
bych chtěl poděkovat lidem, kteří se 
okolo této problematiky pohybují 
a zvládli ji úspěšně řešit. Podstatné 
bylo, že občanům města Votic 
po celé období vydatného sucha 
tekla voda z kohoutků a nemuseli 
řešit náhradní zásobování pitnou 
vodou. Vše toto bylo podmíněno 
disciplínou našich občanů a řídili 
se doporučením zastupitelstva, jak 
s vodou v tomto těžkém období za-
cházet. Pokud se stalo, že v soused-
ních obcích voda přestala téct, bylo 
vše rychle a transparentně řešeno 
ku jejich spokojenosti a potřebám.
2. Rok 2016 bude pro město Vo-
tice převážně tvorbou nových 
projektů, které jsou nezbytné pro 
plynulý a bezproblémový chod 
potřebných infrastruktur ve městě 
(čistička odpadních vod, výstavba 
nových vodních zdrojů, projekty 
pro větší bezpečnost našich ob-
čanů, revitalizace sídliště, atd). Je 
toho spousta, co je třeba vytvořit 
a udělat, ale budeme se snažit po-
stupovat systematicky s ohledem 
na důležitost a finanční náročnost 
daných projektů, ve kterých se bude 
odrážet spoluúčast na financování 
z různých finančních subjektů (do-
tační programy).

Bohumil Spálenka ml.
1. Z pozice votického zastupitele 
hodnotím rok 2015 skoro jako ka-
ždý jiný, některé věci se povedly 
dotáhnout do konce, jako je na-
příklad  zrekonstruovaní a otevření 
multifunkčního centra, dvou kří-
del kláštera a SMS informačního 
systému, ale také jsou věci, které 
se ještě dotáhnout nepovedly. Zde 
bych vypíchl např. lepší autobu-
sové spojení k rychlíkům do Ol-
bramovic. Jinak si myslím, že pro 
Votice to byl rok, který nezklamal, 
ale nepotěšil.
2. Od  roku 2016 očekávám, že 
se pro město Votice povede na-
startovat modernizace čistírny 

odpadních vod a vybudování no-
vých vodních zdrojů. V neposlední 
řadě bych rád, aby se nám, všem 
Votičákum, tady žilo lépe a byli 
jsme hrdi na to, že tu žijeme.

 Jana Zelenková
1. Pro Votice byl rok 2015 v mno-
hém dobrý a  v  něčem nepříliš 
dobrý. Dobrý byl v tom, že se poda-
řilo otevřít multifunkční centrum 
a restaurovaný klášter. Obě budovy 
budou poskytovat nové kulturní 
zázemí, které ve Voticích chybělo. 
Klášter bude navíc zajímavý i pro 
turisty, protože dosud Votice příliš 
turistických zajímavostí nenabízely. 
Důležité pro Votice je i to, že se daří 
narovnat partnerské vztahy s ve-
dením firmy Compag. Problémy 
do  práce vedení města přináší 
určité nedostatky, které převzalo 
z doby minulé.
2. Všichni zastupitelé se snaží, aby 
se město posouvalo dál, aby občané 
dostali to, co jim volební programy 
slíbily. Takže se budeme dál zabývat 
chodníky, koupalištěm, stavebními 
parcelami, bezpečností ve městě…

Zdeněk Stárek
1. Uplynulý rok hodnotím vcelku 
pozitivně. Byla dokončena největší 
investice města Votic, rekonstrukce 
kláštera, která se dle mého názoru 
velmi povedla. Nesmím opome-
nout i tolikrát na zastupitelstvu 
diskutovanou rekonstrukci Mul-
tifunkčního centra. Byla zprovoz-
něna kompostárna a v současné 
době se ještě dodělávají vjezdy 
v Pražské ulici. Koncem roku začal 
fungovat nový informační systém.
2. Od roku 2016 očekávám, že bude 
minimálně tak úspěšný jako rok 
letošní. Přeji si, aby všechny na-
plánované akce byly dokončeny 
včas a bez navyšování rozpočtu. 
Na závěr bych všem rád popřál 
mnoho zdraví, štěstí a úspěšné 
vkročení do roku 2016.

Jana Špačková
1. Zvláště pro nové zastupitele 
byl rok 2015 rokem seznamování 
se s prací zastupitele a proniká-
ním do slabých i silných stránek 
města. Myslím, že to byla dosta-
tečně dlouhá doba na to, aby každý 
jednotlivý zastupitel podle svých 
možností zjistil, čím může pro 
rozvoj města přispět a nějakým 
způsobem se do  práce zapojil. 
I přes nejednoduchá povolební 
vyjednávání myslím, že v zastu-
pitelstvu jsou lidé, kterým záleží 
na tom, aby se město dále rozvíjelo 
- na mysli mám všechny oblasti 
života - péči o městský majetek, 
rozvoj infrastruktury, služby, 
společenské, kulturní i sportovní 
vyžití… Za stěžejní považuji do-
končení dotačních akcí, překonání 
problémů s pitnou vodou a shodu 
zastupitelů na podobě rozpočtu 
a s ním souvisejících priorit pro 

letošní rok. 
2. Přála bych si pro město finančně 
stabilní a dotačně příznivý rok. 
Bude nutné se zaměřit na  čis-
tírnu odpadních vod a pokračovat 
v řešení problémů s pitnou vodou.  
Doufám, že se podaří nastavit efek-
tivní způsob provozování kláštera 
a multifunkčního centra a bude 
pokračováno v úsilí o „oživení“ 
zbylé části kláštera. Byla bych 
ráda, kdyby se zintenzivnil úklid 
města, zvláště v jarním a podzim-
ním období. 

Jiří Čáp
1. Jsem rád, že se v minulém  roce 
povedlo díky aktivitě osadních 
výborů a pracovitosti lidí žijících 
v místních částech Votic zrenovovat 
prvky občanské vybavenosti, čímž 
se zlepšila kvalita života v těchto 
místních částech. Mezi nejroz-
sáhlejší akce patří výměna oken 
na společenském zařízení v Bude-
níně, výstavba a zastřešení pergoly 
pro občany v Bučovicích, venkovní 
posezení v Srbicích, dětské hřiště 
na Beztahově, či krásně zrekonstru-
ované společenské zařízení v My-
sleticích. K těmto činnostem patří 
i údržba cest, kterou provedli hasiči 
v Martinicích. Veškeré projekty se 
mohly uskutečnit také díky tomu, 
že práce si občané provedli sami.
2. V průběhu prvního čtvrtletí, kdy 
proběhnou pravidelná setkání rad-
ních s občany v místních částech, 
očekávám nové návrhy na zlepšení 
života v místních částech, které by 
město ve spolupráci s občany re-
alizovalo.
Vzhledem k tomu, že se jako radní 
zabývám též agendou týkající se 
zimní údržby, jsem potěšen, že 
zpracováváme systém, o němž jsem 
přesvědčen, že se nám podle něj 
podaří ve spolupráci se spol. COM-
PAG Votice, s.r.o., najít efektivnější 
způsob provádění zimní údržby.

Ivana Dvorská
1. Domnívám se, že rok 2015 byl 
pro Votice úspěšným rokem, ze-
jména z důvodu, že se podařilo 
dokončit rekonstrukci Multifunkč-
ního centra a kláštera, a zahájit 
provoz nové kompostárny. 
2. Očekávám, že v letošním roce 
bude pokračováno v připravených 
projektech a započatých akcích, tak 
aby naše město vzkvétalo, a v sou-
vislosti s tím budou hledány další 
dotační možnosti. 

Miroslav Kaňka
1. V roce 2015 se podařilo dokon-
čit rekonstrukci kláštera a rekon-
strukci kina, což je velice pozitivní. 
Dalším pozitivem je, že se pokra-
čovalo na rekonstrukci Pražské ul., 
kde se v současné době dokončují 
vjezdy k  jednotlivým nemovi-
tostem. Nelze však příliš kladně 
hodnotit, že se začalo pracovat 
na posílení vodních zdrojů pro 
vodovod Votice až na  sklonku 
minulého roku, ale doufám, že 
vedení města se tomuto důleži-

tému úkolu bude věnovat o  to 
intenzivněji v roce letošním. Ve-
lice mě mrzí, že se vedení města 
nevěnovalo více záležitostem, které 
v průběhu minulých volebních ob-
dobí jako opozice dosti kritizovalo 
a před volbami slibovalo, že celou 
situaci rozkryje a vyjasní. Sice se 
mnohé z těchto problémů řešilo, ale 
jednoznačný závěr nebyl učiněn.
2. Očekávám, že vedení města se 
bude naplno věnovat problematice 
zásobování města pitnou vodou, 
které je vzhledem k vláhovému 
deficitu v kritickém stavu. Dále by 
bylo třeba přečíst si, co vše bylo 
před volbami slibováno a začít to 
plnit, protože čas běží, blíží se další 
volby a opakovat staré sliby, na je-
jichž plnění nedošlo, by se mohlo 
vymstít. Bylo by dobré vzít si po-
učení i z okolí - odvolání starosty 
a městské rady v Benešově přišlo 
jako blesk z čistého nebe a změna 
byla provedena během chvilky. Při 
rozdílu jediného hlasu mezi koalicí 
a opozicí by se něco podobného 
mohlo stát i ve Voticích.

Petr Vodňanský
1. a 2. Za poslední roky se v našem 
městě podařilo zrealizovat mnoho 
potřebných a důležitých věcí. Jsem 
rád, že tomu tak bylo i  v minulém 
roce, kdy se podařilo dokončit ne-
jenom jednotlivé dotační tituly ale 
i další akce z rozpočtu města - pře-
devším nově zrekonstruované mul-
tifunkční centrum a klášter. Věřím, 
že program pořádaných akcí bude 
takový, že zaujme široký okruh 
obyvatel a přinese jim příjemně 
strávený čas. Do roku 2016 všem 
přeji hlavně hodně zdraví a štěstí.

Marie Kumštová
1.  V roce 2015 se podařilo realizo-
vat a dokončit akce, na které Město 
Votice obdrželo dotace, zejména 
se jedná o Klášter sv. Františka 
z Assisi a Multifunkční centrum 
Votice. Jako člen finančního vý-
boru oceňuji, že rozpočet města 
na rok 2015 skončil zhruba tak, jak 
jsme předpokládali při jeho sesta-
vování a též  se podařilo v roce 2015 
schválit rozpočet města  na rok 
2016 v řádném termínu. Předpo-
kládám, že stejná rozpočtová kázeň 
se projeví i v rozpočtu 2016.
2. Myslím si, že městu chybí od-
dychová zóna v podobě parku či 
vycházkové zóny. Bylo by dobře 
se v tomto roce na přípravu této 
lokality zaměřit. V roce 2016  oče-
kávám stávající dobrou spolupráci 
s vedením města, která přispívá 
k dobrým podmínkám žáků v Zá-
kladní umělecké škole Votice. Jsem 
ráda, že město využívá při svých 
oficiálních akcích, jako kulturní 
vložku žáky této školy, čímž po-
máhá propagovat práci pedagogů 
a především žáků.

Milan Šedivý
1. Především bych chtěl všem ob-
čanům Votic popřát vše nejlepší 
a hodně zdraví v novém roce. Rok 

2015 hodnotím dobře - dodělal 
a otevřel se klášter a kino.
2. Od roku 2016 očekávám, že se 
povede vedení města získat nějaké 
dotace a investice pro město. 

Jiří Slavík
1. Jedním slovem hektický. Bylo 
třeba vyřešit spoustu záležitostí 
nebo nastavit pravidla týkající se 
jak fungování městského úřadu, 
tak COMPAGU Votice, s.r.o. 
a do toho probíhaly velké inves-
tiční akce města. Jaký byl pro Votice 
uplynulý rok, to musí zhodnotit 
každý jednotlivý občan, ale já jsem 
přesvědčen, že pro Votice byl rok 
2015 úspěšný.
2. Od roku 2016 očekávám, že se 
nám podaří připravit zajímavé 
projekty, které v budoucích le-
tech zpříjemní Votičákům život 
v jejich městě. Samozřejmě před-
pokládám, že Město Votice bude 
hospodařit se svými prostředky 
jako řádný hospodář, nastavené 
změny na městském úřadě se po-
zitivně projeví v lepším fungování 
městského úřadu a vstřícnosti vůči 
občanům. A především si přeji, 
aby se nám v roce 2016 v našem 
městečku i jeho osadách společně 
dobře žilo.

Jan Kučera
1. Z mého pohledu byl uplynulý 
rok rokem velkých změn. Po třia-
dvaceti letech podnikání mi přibyla 
funkce místostarosty města, což 
si vyžádalo spoustu času a práce, 
které bylo třeba vynaložit k bliž-
šímu seznámení se s  chodem 
a fungováním městského úřadu 
a se všemi úkoly a povinnostmi, 
které mi z této funkce plynou. Pro 
Votice, doufám, byl tento rok star-
tem do nového období, na jehož 
konci se nebudeme muset za naši 
práci stydět.
2. Jak jsem řekl v předchozí odpo-
vědi, loňský rok, dalo by se říct, 
byl rokem příprav. Příprav plánů 
a projektů pro akce, které bychom 
chtěli realizovat. Tudíž doufám, že 
se obyvatelé našeho města dočkají 
již viditelnějších výsledků naší 
práce.

Jana Hejhalová
1. Vzhledem k  tomu, že jsem 
zastupitelem poprvé, byl pro mě 
loňský rok rokem poznávání a se-
znamování se s prací v zastupitelstvu 
a ve finančním výboru. Rok  2015 
hodnotím kladně z hlediska úspěš-
ného dokončení několika velkých 
dotačních akcí - rekonstrukce multi-
funkčního centra, zrekonstruovaná 
dvě křídla Klaštera sv. Františka 
z Assisi, vybudování a zprovoz-
nění kompostárny. Kromě toho 
bylo vykonáno mnoho dalších 
rekonstrukcí (vjezdy v  Pražské 
ulici, dětská hřiště a společenská 
zařízení v osadách, …). Méně pří-
jemné byly pro všechny problémy 
s pitnou vodou způsobené nadprů-
měrným deficitem srážek. Celkově 
však rok 2015 hodnotím v kladném 

slova smyslu jako velice aktivní. 
2. Pevně věřím, že se nám neje-
nom v letošním roce otevřou další 
dotační možnosti. Od letošního 
roku očekávám zintenzivnění práce 
na hledání vhodných zdrojů pitné 
vody a také bude nutné řešit za-
staralou čistírnu odpadních vod. 
Přímo osobně se mě týká předání 
multifunkčního centra do správy 
MKC Votice. Již od loňského října 
se s kolegyněmi snažíme o „zno-
vuožití“ této budovy. Přeji si, aby 
bývalé kino sloužilo k setkávání se 
nejenom při filmech, ale také při 
divadelních představeních, koncer-
tech, burzách nebo třeba různých 
schůzích a výstavách. Dále budeme 
muset dořešit provoz kláštera tak, 
aby vyhovoval místním i turistům. 
Všem bych chtěla popřát šťastný 
rok 2016 prožitý ve zdraví a po-
hodě. 

Bohumil Spálenka st.
1. Myslím si, že rok 2015  nebyl pro 
Votice ničím mimořádný. Podařilo 
se dokončit některé projekty, ale 
musím konstatovat, že některé 
byly dost nešikovně připravené 
a město muselo zaplatit za jejich 
realizaci větší finanční prostředky, 
než bylo plánováno. Kladně hodno-
tím spolupráci zastupitelů. Dospěl 
jsem k názoru, že zastupitelé spo-
lupracují a shodují se na řešení pro-
blémů, které se vyskytují, v čemž 
vidím příslib lepší budoucnosti 
pro Votice.
2. Od  roku 2016 očekávám, že 
nápady, které jsou slyšet mezi za-
stupiteli, se přetaví do konkrétních 
projektů a na ty se podaří zajistit 
dotační tituly, tak aby se s jejich 
realizací mohlo začít v roce 2017.

Radek Pohan
1. Konečně jsou zpět na úřadě kor-
midelníci, kteří naší lodi udávají 
normální směr. Na město se vrátily 
standartní demokratické prvky, 
např. diskuze, nikdo se nesnaží 
nic zakrývat, zamlčovat a bagate-
lizovat. Zásadně se však neshoduji 
s tím, že současné vedení mlčky, 
velkoryse a pracně napravuje chyby 
po bývalém vedení a tato činnost 
jim zabírá spoustu času. Jsem pře-
svědčen, že by se o těchto chybách 
měli dozvědět i občané a měli by-
chom se pokusit potrestat viníky, 
protože tímto mlčením černé ovce 
očistíme na krásné bílé beránky, 
kteří nám za dva rok vystrčí růžky 
a opět nám ukáží, co jsou zač. Jistě 
jim nebude hloupé vrazit praco-
vitým lidem znovu kudlu do zad 
a zpět se ve volbách pokusí dostat 
k městskému žlabu, aby se z něj 
krásně napásli.
2. Vím, že se za rok nepovede u lidí 
změnit mnohaleté návyky, ale přál 
bych si, aby se vedení města s ve-
doucími odboru a vlastně i všemi 
pracovníky pokusilo najít společ-
nou cestu, jak zlepšit služby vůči 
občanům. Myslím, že zde máme 
ještě co napravovat. Redakce

Dokončení ze strany 1
Zastupitelé hodnotí 

uplynulý rok

Služby VZP pro občany

Termín: Každé sudé pondělí, vždy od 10:00 do 15:00 hodin

11. 1. 2016, 25. 1. 2016, 8. 2. 2016. 22. 2. 2016, 7. 3. 2016, 
21. 3. 2016, 4. 4. 2016, 18. 4. 2016, 2. 5. 2016, 16. 5. 2016

Místo: Městský úřad Votice, Komenského nám. 700

Pracovníci VZP ČR jsou připraveni Vám poskytnout:
• Informační servis o zdravotním pojištění,

• Zajištění průkazu pojištěnce,
• Přebírání dokladů, např. přehled OSVČ, podání 

zaměstnavatele, oznámení pojištěnce,
• Přebírání návrhů na lázeňskou péči, poukazů na ZP 

(zdravotnické pomůcky) a dokladů k proplacení cestovních 
náhrad pacientů,

• Vydávání přehledu o vykázané zdravotní péči,
• Informace o výhodách a příspěvcích.

Těšíme se na vaši návštěvu
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Další zasedání 

votického zastupitelstva  

se uskuteční v pondělí 8. února

od 17:00 hodin v Obřadní síni MěÚ Votice

Jeden ze zrekonstruovaných vjezdů k rodinnému domu v Pražské ulici. Foto:  
J. Špačková

Dokončení ze strany 1
Vjezdy na Pražské jsou 

takřka dokončeny
Ohlédnutí za činností 
Občanského sdružení 

Za záchranu kláštera sv. Františka 
z Assisi ve Voticích

VOTICE Občanské sdružení 
Za záchranu kláštera sv. Františka 
z Assisi ve Voticích pracuje již pět 
let. Co jsme za tu dobu udělali?

V roce 2010 se klášter po dlouhé 
době otevřel veřejnosti při Dnech 
evropského dědictví, přístupná byla 
i Galerie sakrálního umění a kláš-
terní kostel sv. Františka. Otevřeno 
bylo celý víkend a součástí byly ko-
mentované prohlídky. Dny EHD 
byly v loňském roce již popáté.

V roce 2011 byl votický klášter 
zahrnut do nabídky přístupných pa-
mátek při Noci kostelů. Opět byla 
přístupná galerie i kostel, v klášteře 
byly prohlídky trochu napínavé, 
protože byly při svíčkách a s ba-
terkou. Od té doby se připojujeme 
k této celostátní akci každý rok.

Nikdy jsme nepočítali hodiny, 
které jsme odpracovali při vyklí-
zení kláštera, který jsme v rámci 
možností i uklidili. Při odstraňo-
vání hromady suti z rajského dvora 
nám hodně pomohli dobrovolníci 
ze sdružení Valkýra.

Připravili jsme devět koncertů 
Chrámového sboru, čtyři koncerty 
žáků Základní umělecké školy 
ve Voticích, vystoupení Alfréda 
Strejčka a Štěpána Raka v pásmu 
Vivat Carolus Quartus, vystoupení 
Taťjany Medvecké v pásmu Citadela 
podle stejnojmenné knihy Antoine 
de Saint-Exupéryho; svým kon-
certem nás podpořila i zpěvačka 
a místní rodačka Dagmar Zázvůr-
ková. Divadelní představení pro děti 
Kvak a Žbluňk jsou kamarádi hrálo 
divadlo Damm Marky Míkové. 
Spolupodíleli jsme se na přípravě 
přednášky Mozek a myšlení, Setkání 
přátel františkánské historie a be-
sedě s  Janem Böhmem po návratu 
z Afghánistánu.

Zajistili jsme finanční prostředky 
na  restaurátorské práce prove-
dené na barokní soše sv. Ivana,  
čtyřech velkoplošných plátnech 
s biblickými výjevy, obrazech Vidění  

sv. Františka a Sv. Markéta z Cortony 
a slunečních hodinách na rajském 
dvoře. Všechna díla jsou vystavena 
v Galerii sakrálního umění v kláš-
terním kostele sv. Františka.

Restaurátorské práce na exponá-
tech stály celkem  538 495 korun.  
Získali jsme je díky veřejným sbír-
kám (všem dárcům ještě jednou dě-
kujeme), soukromým dárcům, kteří 
chtěli zůstat v anonymitě a zaplatili 
za nás faktury přímo a také ze tří 
grantů, které jsme získali od Nadace 
OF v kategorii Opomíjené památky.

Podíleli jsme se na přípravě ex-
pozice v nově otevřeném klášteře. 
Pro návštěvníky jsme připravili pa-
nely, které se týkají historie kláštera, 
františkánského řádu, kaple Panny 
Marie Votické a osobností, které se 
zapsaly do dějin města. Při tom nám 
redaktorskou prací hodně pomohla 
Jana Špačková a v archivních bada-
telnách jsme velmi ocenili pomoc 
pana Václava Šustra z Vlastivědného 
klubu, který již měl s touto prací 
zkušenosti. Oba se také podíleli 
na zpracování textů. Zrekonstru-
ovaná křídla kláštera se oficiálně 
pro veřejnost otevřela 28. října 2015 
a zájem byl obrovský. Na konci loň-
ského roku - 25. a 26. prosince - se 
klášter zase otevřel návštěvníkům. 
Každý den přišlo kolem dvou set 
lidí, mnoho z nich byla z nejrůzněj-
ších měst a přijeli, protože klášter 
navštívili před několika lety (ať při 
EHD či Noci kostelů) a na jeho 
novou podobu se těšili. Úspěch 
byl veliký, všichni chválili město 
za rozhodnutí ke koupi kláštera. 
Prováděli jsme společně s děvčaty 
z MKC, které teď bude hlavním ini-
ciátorem dění v klášteře. Pro nás 
to neznamená konec, budeme se 
dál podílet na tom, aby klášter žil.

Rok 2016 jsme zahájili novoroční 
prohlídkou kláštera.
Jana Zelenková, Občanské sdru-

žení Za záchranu kláštera sv. 
Františka z Assisi ve Voticích

Panenky vydělaly 14 tisíc 
korun na elektrický vozík

Vládík Šovkoplas (vlevo) měl z výtěžku 
sbírky velkou radost. Foto: Archiv  
A. Říhové

SEDLEC-PRČICE/VOTICE 
„I jedno slovo dokáže rozjasnit 
ráno, jeden pohled dokáže uča-
rovat. I jeden den dokáže změ-
nit celý život, jedno pohlazení 
dokáže zaplnit prázdnou duši. 
A právě pro tyto maličkosti ži-
jeme, protože jedna maličkost 
dokáže velké věci,“ říká sběra-
telka panenek Alena Říhová 
z Měšetic. 

Ta společně s Lucií Košařovou 
předala v neděli 3. ledna rodině 
Vládíka Šovkoplase z Votic 14 tisíc 
korun. Šlo o výtěžek z dobrovolné 
sbírky, umístěné u výstavy pane-
nek v sedlecko-prčickém Infocen-
tru. Ta si kladla za cíl přispět Vlá-
díkovi, trpícímu těžkou formou 
svalové dystrofie, na elektrický 
vozík.  

Alena Říhová (vpravo) s Lucií Košařovou při předávání výtěžku sbírky Vládí-
kovi Šovkoplasovi (uprostřed). Foto: Archiv A. Říhové

V prosinci otevřená Jankovská hospoda zve k návštěvě

„Protože je o výstavu zájem, 
budou panenky vystaveny ještě 
celý leden,“ uvedla Alena Říhová, 
která dodala, že se skutečně po-
tvrdilo, že „v našem kraji mají lidé 
srdce na dlani“.

Jana Špačková

 Jak se vám podniká

JANKOV Začátkem prosince se 
otevřela Jankovská hospoda. Na-
leznete ji přímo na náměstí, hned 
vedle obecního úřadu. Hospodu 
provozuje společnost Re In s.r.o. 
z Mladé Vožice. U ní je zaměst-
naná provozní Lenka Petříková, 
která nám staronovou Jankovskou 
hospodu představila. 

Proč se společnost Re In s.r.o. 
rozhodla k provozování hospody 
v Jankově?

K Jankovu máme kladný vztah 
a tak jsme se rozhodli, že se přihlá-
síme do výběrového řízení na no-
vého nájemce, které jsme nakonec 
vyhráli. 

Neobávali jste se rizik spojených 
s takovým podnikáním? Hospody 
na vesnicích většinou spíše sko-
mírají…

Rizika to sebou určitě nese velká, 
ale to každé podnikání. Jankov 
v sobě skrývá velké možnosti díky 
historickým událostem, které se tu 
staly, a se zázemím ve formě fungu-
jící společnosti se rizika zdála být 
přiměřená. Zda naše rozhodnutí 
bylo správné, budeme moci vyhod-
notit až časem. Nyní je důležité si 
vybudovat dobré jméno u místních 
obyvatel i u široké veřejnosti, aby se 
k nám rádi vraceli, což bude určitě 
nějakou dobu trvat. 

Hospodu jste otevřeli začátkem 
prosince. Co předcházelo jejímu 
otevření?

Po  předání hospody od  po-
sledních nájemců jsme zahájili 
celkovou rekonstrukci a hospodu 
jsme přetvořili k připomenutí bitvy 
u Jankova v roce 1645.

Stěny hospody zdobí nová vý-
malba. Kdo zhotovil kresby a co 
představují?

Kresby jsou práce Daniely Bieli-
kové a představují postavy a výjevy 
právě z již zmiňované bitvy. Vý-
malba se ještě bude dále rozšiřovat, 
ale spěchali jsme s otevřením, pro-
tože již před předáním bylo dlouho 
zavřeno a to nikdy není dobře.

Otevírali jste na konci roku, byl 
to záměrně zvolený termín?

Termín vyplynul z  událostí, 
které se staly, nebyl to nijak plá-
novaný tah. Chtěli jsme otevřít co 
nejdříve a hospodu rozjet v do-
statečném předstihu, než začnou 
plesy, abychom do té doby vychytali 
„mouchy“.

Před vámi měla Jankovská 
hospoda několik provozovatelů.  
Navazovali jste na nějaké tradice 
- například osvědčená otevírací 
doba, nebo jdete zcela svou cestou?

Jak já ráda říkám „teď je tady 
všechno jinak - i  dveře“ (pozn. 
Dveře mají nyní kliku na druhé 
straně než dříve). Snažíme se, 

abychom hospodu provozovali co 
nejlépe, ke spokojenosti hostů. Stále 
je to vesnická hospoda, takže tu ne-
lze čekat obrovský výběr všeho, ale 
máme zde například 4 druhy toče-
ného piva a snažíme se vyslechnout 
názory, rady a připomínky hostů. 
Samozřejmě se nejde přizpůsobit 
úplně všemu - to bychom asi museli 
točit pivo zadarmo - ale pokud to 
jde, rozšiřujeme o žádaný sortiment. 
Jdeme svou cestou a reakce hostů 
typu „konečně to tu po letech vy-
padá jako hospoda“ a „máte to tu 
pěkné - čisté a příjemné prostředí“ 
mě přesvědčují, že to tak je správně. 
Nedávno naší hospodu navštívil je-
den německý virtuóz, kterého sem 
vzali jeho čeští přátelé, když chtěl 
navštívit pravou českou hospodu. 
Dle jejich slov byl z naší hospody 
hrozně unešený, jak z prostředí, tak 
i z přátelské atmosféry, která tu pa-
nuje a říkal, že se sem rozhodně 
rád vrátí.

Jakou máte otevírací dobu? 
V současné době je otevřeno ka-

ždý den od 14:00 hodin. V neděli 
až ve čtvrtek je otevřeno do 20:00 
a v pátek a v sobotu do 22:00. Ote-
vírací doba je ale brána jako mini-
mální a často se protáhne. Po ote-
vření teplé kuchyně se provozní 
doba určitě ještě rozšíří přes obědy.

Co všechno v hospodě nabízíte, 
budete i vařit?

V současné době je v provozu 
výčep a studená kuchyně, na plesy 
rozšíříme o rychlovky jako hra-
nolky, klobásy a podobně. Vařit 
do budoucna určitě chceme, ale 
je to všechno náročné jak admi-
nistrativně, tak finančně, a proto 
bude otevření kuchyně ještě nějakou 
dobu trvat.

Začali jste pořádat také tema-
tické akce. Tou poslední byl Silvestr. 
Jak se povedl?

Silvestr byla taková komornější 
akce na přání místních obyvatel. 

Zábava se podařila a myslím, že 
všichni byli spokojení. 

Jaké nejbližší akce vás v hospodě 
čekají?

V  pátek 15. ledna bude ples 
Klubu rodičů, v neděli 31. ledna 
dětský karneval, v pátek 19. února 
bude ples SDH Jankov a 5. března 
se bude přes den konat připomínka 
bitvy u Jankova, která bude probíhat 
v podobném duchu jako v loňském 
roce a večer bude rozšířena šer-
mířským plesem, který pořádáme 
- vstup bude i pro „civilisty“, his-
torický kostým není podmínkou. 
Akce budou určitě zveřejňovány 
na našem facebooku.

Provozujete i sál, nebo pouze 
hospodu? Bude hospoda otevřená 
v době konání plesů a podobně?

Sál je v působnosti obce, my 
ho využíváme jen formou krátko-
dobých pronájmů. V době konání 
plesů bude hospoda samozřejmě 
fungovat, naopak ještě budeme 
otevírat bar v prostorách bývalé 
vinárny, která je za sálem, aby to 

nebyl takový nápor na hospodu 
a netvořily se zbytečně fronty. Jde 
hlavně o spokojenost lidí, tak se 
budeme snažit, aby vše šlo pružně 
a hladce, na plese se mají lidé bavit 
a ne stát ve frontách.

Bude možné prostory hospody, 
případně sálu, využít k rodinným 
oslavám nebo k svatbám?

Samozřejmě je to možné, proná-
jem sálu je třeba zařídit s dostateč-
ným předstihem, protože jej schva-
luje rada obce. Na větší akce není 
problém zařídit catering i nyní, když 
ještě není kuchyně zcela v provozu. 
Je možné i zajistit zákusky, dorty, 
a podobně. 

Už je ustálený kolektiv zaměst-
nanců?

Tak to bohužel není, v současné 
době sháníme servírku či číšníka 
a  do  budoucna budeme shánět 
ještě jednoho kuchaře. Tak pokud 
by někdo ze čtenářů měl zájem, 
určitě se ozvěte na telefonní číslo 
774 685 030.

Jana Špačková

Jankovská hospoda - kontakty:
Tel.: 734 145 642

e-mail: jankovska-hospoda@seznam.cz 
facebook: www.facebook.com/

novajankovskahospoda

Lenka Petříková v dobovém oblečení 
při rekonstrukci bitvy v nizozemském 
Groenlo. Foto: Archiv L. Petříkové

 Interiér Jankovské hospody zdobí kresby Daniely Bielikové, jež představují postavy 
a výjevy z bitvy u Jankova. Foto: Archiv L. Petříkové

Přízemí obchodního domu  
na náměstí už není prázdné

VOTICE Ve středu 13. ledna byla slavnostně otevřena prodejna FLOP 
na Komenského náměstí. Slavnostního otevření se zúčastnil starosta 
Jiří Slavík, majitelé  společnosti Pavel a Marcela Flosmanovi, zástupce 
generálního ředitele Michal Andrle a další asi dvě desítky hostů.

Mnoho zákazníků čekalo na svůj první nákup již několik desítek 
minut před odemknutím obchodu. Kupující se mohli během vybírání 
zboží občerstvit točeným pivem či kávou. 

Prodejna se rozkládá na 400 metrech čtverečních a kromě běžného 
nákupu je možné pořídit i čerstvé uzeniny, ovoce a zeleninu. Přeji FLOPu, 
aby si našel spokojené zákazníky.

Jana Hejhalová

covníci firmy, kteří na vjezdech 
pracovali, čelit? 

Čelilo se především problému 
s  mělce položeným telefonním 
optickým kabelem, který byl zjiš-
těn až při provádění stavební akce. 
Následně bylo vlastníkem kabelu 
sděleno, že se jedná o vyvolanou 
investici a město má přeložení uhra-

dit. Podařilo se mi však s kompe-
tentními vedoucími pracovníky O2 
dohodnout, že nakonec přeložení 
uhradil vlastník kabelu, čímž došlo 
k úspoře v řádu stovek tisíc korun, 
ale celá akce musela být odložena 
až na závěr roku.

Je třeba v souvislosti s touto akcí 
ještě něco dokončit v novém roce? 

Terénní úpravy a osetí a práce 
na několika vjezdech budou dokon-
čeny dle klimatických podmínek.

Jana Špačková
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 Společnost
Rok ukončili vánočním 

večírkem

Děti i dospělí se před Vánoci setkali na večírku v Jazykovce. Foto: Sundell Larsen

VOTICE V pátek 11. prosince 
se v Jazykovce Votice konal druhý 
vánoční večírek, na němž jsme 
přivítali naše malé i velké stu-
denty, jejich rodiny a  přátele 
a další milé návštěvníky. 

Děti měly opět možnost „poprat 
se“ s úkoly anglické vánoční opičí 
dráhy a nakreslit našemu dráčkovi 
dáreček k Vánocům. Starší děti 
a dospělí si ve vánočním kvízu 
prověřili své znalosti vánočních 
symbolů z různých koutů světa. 
Výsledky obou soutěží byly sloso-
vány a výherci si odnesli drobné 
ceny, z nichž, jak věříme, budou 
mít radost. Letos opět nechyběly 
dobroty z různých zemí: tradiční 

punč, egg nog, flapjacky, tulský per-
ník, pořádný ruský čaj, čokoládové 
fondue nebo francouzské vánoční 
poleno a quiche. Ti šikovnější z nás 
si za pomoci jedné z lektorek vy-
robili jednoduchého andělíčka 
z papírového tácku. V pozadí nám 
opět zněla vánoční hudba z celého 
světa, kterou jsme ovšem letos pro 
všeobecný povyk moc neslyšeli. 
Děkujeme všem, kteří si našli čas 
se s námi zastavit a popovídat si 
v předvánočním čase, a věříme, 
že se v příštím roce opět sejdeme. 
Přejeme všem  hodně štěstí v no-
vém roce!

Za lektorský tým Jazykovky 
Votice Lenka Zapletalová

V Neustupově přivítali 
nové občánky

NEUSTUPOV V neděli 13. prosince se konalo v Neustupově 
vítání občánků. 

Přivítali jsme čtyři nové občánky. 
Marie Škrétová a Vladimír Macourek, 

Kulturní výbor městyse Neustupov

Noví neustupovští občánci se svými maminkami. Foto: P. Škrétová

Mikuláš naděloval dětem

Společná fotografie neustupovské mikulášské družiny. Foto: P. Slunečková

NEUSTUPOV V sobotu 5. pro-
since se v Kulturním domě v Neus-
tupově konala Mikulášská nadílka.

Dětmi velmi očekávaný Mikuláš, 
anděl, koňmi tažený kočár a deset 
čertů dorazilo krátce po čtrnácté 
hodině.  Každé z dětí mělo pro Mi-
kuláše připravenou básničku, anděl 
rozdával nadílku a čerti „bublali“. 

Na tuto akci Městys Neustupov 
obdržel finanční příspěvek  ve výši 
pět tisíc korun. Děkujeme za hu-
dební doprovod hudební skupině  
Pohoda Team a  Stáji Trojan, s.r.o. 

Marie Škrétová, 
Kulturní výbor 

městyse Neustupov

Myslivci uspořádali ples
JEŠETICE Asi stovka lidí 

dala v pátek 25. prosince před 
televizní obrazovkou přednost 
Mysliveckému plesu, který v sále 
Kulturního domu v Ješeticích 
pořádalo Myslivecké sdružení 
Skalice Červený Újezd. Myslivci 
měli ples zcela ve své režii, což 
znamenalo zajištění celé pří-
pravy, průběhu i závěrečného 
úklidu. Pomohli i rodinní pří-
slušníci členů, ať už třeba uvaře-
ním guláše nebo obsluhou šatny, 
kuchyně či baru. 

K tanci i poslechu hrála bez-
vadně kapela Relax. Myslivci 
připravili pro návštěvníky plesu 
bohaté občerstvení - zvěřinový 
guláš, topinky s pikantní směsí 
a bramboráky. Lákala také tom-
bola, jíž kralovaly hlavní ceny: di-
vočák, srnče a dančí kýta.  Kromě 
zvěřinových cen mohli návštěvníci 
plesu v tombole vyhrát například 
mobilní telefon, tlakoměr, alkohol 
tester popelnici, zahradní vysavač, 
poukazy nebo dřevorubecký set.

Myslivecké sdružení Skalice 
Červený Újezd děkuje sponzo-
rům plesu: ZD Přestavlky, Obec 
Ješetice, Obec Červený Újezd, Au-
tolaky SpiesHecker, Pohostinství 
Michal Poustecký Červený Újezd, 

Ples byl zahájen slavnostním nástupem myslivců, zpěvem a troubením. Zleva: 
Václav Plocha st., Jaroslav Prchlík, Václav Plocha ml., nahoře hospodář sdružení 
Jaroslav Spálenka. Foto: J. Špačková

Václav Zoul, Martin Čichovský, 
Luboš Laňka, COMPAG Votice 
a.s., Radek Dohnal Vodoinstalace, 
Volanský Group, Vladimír Pechač, 
Petr Šrámek, Martin Zoul, Petr 
Koreš, Autoservis Chudlařský, 
Lukáš Špaček, Jaroslav Novák, 
Luboš Opička, Drahcom, Karel 
Fulín Kouty, Jaroslav Sladký, Jiří 
Dvořák, Tomáš Hrdinka, Jan He-
ráň, Zdeněk Zub, Miroslav Novák, 
ZD Smilkov, Blanka Dolejší, Ota 
Maceška, Eva Martincová Zahrad-
nictví Miličín, Michal Říha, Ladi-
slav Pechač, Radek Jelínek, Radek 
Říha, Petr Pechač, Petr Novák, 
Milan Kaňka, Ladislav Hrdinka, 
p. Váňa, Jiří Bečvář, Autocentrum 
Votice, BUŠUDO Votice, Václav 
Kuklík, Zahradnictví Matoušková, 
Radek Jelínek, Jiří Beran. Podě-
kování patří také členům mysli-
veckého sdružení, kteří přispěli 
do tomboly a podíleli se na pří-
pravě a průběhu plesu a úklidu 
po akci a dále jejich rodinným 
příslušníkům, kteří přiložili ruku 
k dílu. Děkujeme také těm, kteří 
si v době svátků našli čas a přišli 
tímto způsobem podpořit naše 
myslivecké sdružení.

Jana Špačková, 
MS Skalice Červený Újezd

Jak se ve Střezimíři slavil 
advent a Vánoce?

Ve střezimířském kostele koncertoval 26. prosince pěvecký sbor Jordánek z Ra-
tměřic. Foto: J. Jelínková

STŘEZIMÍŘ Koncerty s růz-
nými hudebními uskupeními 
provázely celou adventní i vánoční 
dobu. Ať už se jednalo o hudební 
skupinu Exodus ze Sedlce-Prčice 
s dětmi z „lidušky“ nebo Dětský 
pěvecký sbor z Jistebnice pod tak-
tovkou Julie Peškové, který zazpíval 
některé písně v kánonu. Krásný byl 
také vánoční koncert na  svatého 
Štěpána,  kdy nás nejen českými vá-
nočními písněmi provedl pěvecký 
sbor Jordánek z Ratměřic. 

Během adventu se peklo a zdo-
bilo. Dospělí i děti mohli prověřit 
svoji šikovnost. Fígle a zkušenosti 
předávala ochotně a mile Eva Eliá-
šová v prostorách kuchyně v bývalé 
škole. 

„Babinec“ se k loňskému posled-
nímu popovídání a zazpívání setkal 
29. prosince v místní hospůdce. I tam 
byla nálada veselá. 

Na  Silves-
tra se oby-
vatelé sešli 
k poslednímu 
opékání buřtů 
v roce na Vět-
rově u altánku, 
aby pohovořili 
a  společně se 
navzájem po-
hostili vším, 
co sami při-
nesli. A komu 
se nechtělo 
„na  povětří“, 
mohl poslední 

den v roce fandit na malém hřišti 
na nádraží místním fotbalistům, kde 
se hrál tradiční silvestrovský mač.  
Každý si vybral podle svého gusta 
a ať zvolil jakoukoliv aktivitu, určitě 
si vše užil podle své nálady. 

Jaroslava Jelínková

Eva Eliášová při ukázce 
pečení v kuchyni bý-
valé střezimířské školy. 
Foto: J. Jelínková

BLAHOPŘÁNÍ
Dne 2. prosince se dožil požehnaného věku 88 let 

pan Josef Jirovský z Budenína 
a dne 5. ledna se dožila 86 let jeho manželka 

paní Marie Jirovská. 

Téhož dne pak dovršili 64 let společného života. 

Za jejich příkladný život jim děkuje 
a do dalších let plno dobrého zdraví ze srdce přeje

 celá rodina.

Sešli jsme se u stromečku
VOTICE V předvečer Štěd-

rého dne jsme měli možnost sejít 
se a popřát si příjemné svátky se 
všemi kamarády, známými a ko-
legy na Vánočním slově. Sváteční 
večer letos zahájil místostarosta 
Jan Kučera. S přáním všem ob-
čanům se připojil i farář Piotr 
Adamczyk.

Vystoupení dětí z  votické 
základní školy a místního chrá-
mového sboru podtrhla vánoční 
atmosféru. V samém závěru děti 
rozprskaly náměstí a dospělí se 
mohli v MKC zahřát svařákem. 
Betlémské světlo tradičně zajistili 
votičtí skauti, o osvětlení a zvuk 
se postaral Emil Horváth. Chtěla 
bych tímto všem, kteří se na pro-
gramu podíleli, moc poděkovat. 
Doufám, že jste vánoční svátky 
prožili podle svých přání a rok 

2016 vám přinese mnoho klid-
ných a šťastných chvil.

Jana Hejhalová

Dny otevřených dveří ve františkánském 
klášteře byly úspěšné

VOTICE Ve dnech 25. až 26. 
prosince jsme spolu s občanským 
sdružením Za záchranu františ-
kánského kláštera otevřeli bu-
dovu pro veřejnost. Prohlídku 
s výkladem (ale i bez něj) si během 
svátečního času přišlo užít více 
než 400 lidí. 

Někteří spatřili klášter po rekon-
strukci poprvé, jiní přišli opakovaně. 
Kromě místních si nové prostory 

prohlédli i turisté ze vzdálenějších 
koutů republiky. 

V současné době řešíme pro-
voz kláštera tak, aby byl efektivní. 
Pro inspiraci nám slouží typově 
podobné budovy v naší republice. 
Doufáme, že se nám podaří vy-
myslet takový systém, který bude 
vyhovovat co největšímu počtu 
zájemců.

Jana Hejhalová

Betlémské světlo zajistili skauti. Foto: 
M. Králová

Na náměstí se sešly desítky lidí, aby si vyslechly Vánoční slovo. Foto: M. Králová

Ilustrační foto. Archiv MKC Votice
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Kultura

V kulturním domě se hrálo prší
JEŠETICE Již podruhé uspořá-

dal neformální kroužek mladých 
ješetických občanů v kulturním 
domě Turnaj v prší. Termín připadl 
na neděli 27. prosince. K herním 
stolům zasedlo dvacet osm hráčů 
různého věku, kteří zkusili štěstí 
ve snad nejoblíbenější karetní hře.

Výsledky: 1. Jan Hrubant, 2. 
Michal Kuliš, 3. Kateřina Šedivá, 4. 
Štěpán Fulín, 5. Pavel Bubník, 6. Petr 
Hora, 7. Patrik Fulín, 8. Tomáš Vacek, 
9. Radka Černá, 10. Jan Heráň, 11. 
Pavel Fulín, 12. Lukáš Špaček, 13. 
Jarda Matoušek, 14. Marek Šedivý, 
15. Michal Hudec, 16. Vojtěch Vacek, 
17. Martin Beran, 18. Bohouš Ptáček, 
19. Jan Kluz, 20. Hana Bečvářová, 
21. Ondřej Fulín, 22. Jiří Hora, 23. 
Šárka Beranová, 24. Barbora Pánová, 
25. Monika Černá, 26. Tomáš Vacek, 
27. Ondřej Vacek, 28. Petr Heráň.

Pořadatelé děkují sponzorům: 

Účastníci Turnaje v prší v ješetickém kulturním domě. Foto: J. Špačková

Obec Ješetice, Jaroslav Krampera, 
Tomáš Ptáček, Smilkov a.s., Libor 

Beran, Jiří Beran, COMPAG Votice 
s.r.o., Pavel Spálenka, Eva Martin-

cová, Jan Heráň, Lukáš Špaček.
Jana Špačková

Maršovičtí ochotníci sehráli Smetanu na vsi

V olbramovickém špejcharu byly v prosinci k vidění převážně papírové betlémy 
různého stáří z různých koutů republiky. Foto: J. Špačková

OLBRAMOVICE S humorem 
začali návštěvníci olbramovického 
špejcharu v sobotu 2. ledna letošní 
rok. Ochotnický soubor Zornice 
Maršovice uvedl divadelní před-
stavení Smetana na vsi, hru, kterou 
představil publiku poprvé ke konci 
roku 2014 a od té doby ji uvedl hned 
v několika reprízách v sálech soko-
loven a hospod po celém regionu. 
Mimo jiné na jaře roku 2015 také 
ve Voticích.  

Maršovičtí ochotníci uchopili pů-
vodní text pražského Divadla ABC 
Bedřich Smetana: The Greatest Hits 
autorů Jiřího Janků a Petra Svojtky, 
Jiřího Janoucha a Ivana Hlase po svém 
nechali jej „nastudovat“ vesnické 
ochotníky. Děj hry nás uvedl do pro-
středí ochotnického souboru, jehož 
příslib dotačních peněz v podstatě 
donutil nastudovat devět Smetano-
vých oper - respektive „splácat“ díla 
českého velikána do jednoho před-
stavení. Sice neumějí zpívat a na nic 
hrát a jsou rádi, když poznají „že 
jde melodie nahoru a dolů“, přesto 
se nadšení činoherci zhostí svého 
úkolu na výbornou. Pobavil celý 
proces, známý snad všem, kteří kdy 
přičichli k ochotnickému divadlu - 
od zvonění telefonů při zkoušení, 
prudérní režisérky, uměleckých před-
stav choreografky, snah jednotlivých 
herců prosadit do hry svoje záliby až 
po vtipné bonmoty typu zapome-
nutý text či opačně nasazené vousy 
(schválně nebo to bylo ve scénáři?)

Sami členové maršovické Zornice 
inscenaci charakterizovali jako Opus 
No 14 - Creme im Dorf: „BRAvur-
nímu nastudování hry, kterou budete 
moci shlédnout, jsme zpočátku stáli 
v cestě především my, ochotničtí 

herci. PROblém byl zejména v tom, 
že až na výjimky nikdo z nás neu-
drží rytmus, nezvládne melodii, či 
si obtížně pamatuje text. Darmo pak 
mluviti o lehkém zvládání pohybu 
na scéně či o tanci. Limity jsou však 
od toho, aby se překonávaly. DVĚ 
jistoty, které vám v tomto předsta-
vení stoprocentně nabízíme jsou: 
HUmor, který vychází z české klasiky 
a Tajemství, které zde má nedejbože 

každý. ČERpáme při 
inscenování Sme-
tany na vsi z našich 
předchozích her 
a  máme k  tomu 
důvod. Vizitku na-
šemu snažení však 
vystavíte až vy, milí 
diváci.“ Velká pís-
mena, užitá v této 
krátké vysvětlivce 
představují mne-
motechnickou po-

Petr Stibůrek a Hana Bačíková v představení Smetana na 
vsi. Foto: J. Špačková

Hrůza padá 
na seržanty

Pojďme začít nový rok zvesela. 
My, kdo jsme byli na vojně, 

na  ni často vzpomínáme, a  to 
hlavně na ty veselé příhody. Tako-
vou srandu, jakou z vojny udělal 
Will Stockdale v knize Mac Hy-
mena Hrůza padá na seržanty, 
jsme ale nezažili. Will je typický 
příklad venkovského balíka, který 
má dobré srdce, chce každému udě-
lat radost, ale vždycky se to nějak 
zvrtne. A všichni jeho nadřízení 
se jej chtějí zbavit, a tak jej posílají 
a převelují od čerta k ďáblu, ale ono 
to vždycky nevyjde. Zaručuji vám, 
že se budete bavit od začátku až 
do konce a ke knížce se budete 
vracet. Možná budete i litovat, že 
jste nemohli být s Willem v jedné 
jednotce. Mohu vám zodpovědně 
říci, že je to jedna z nejkomičtěj-
ších knížek, které jsem kdy četl, 
a až si ji přečtete taky, určitě mi 
dáte za pravdu.

Jan Žaloudek

můcku pro zapamatování si všech 
Smetanových oper, včetně deváté 
nedokončené.

Pokud by měl kdokoli obavy, zda 
po pro mnoho z nás jistě náročných 
vánočních svátcích na divadlo den 
po Novém roce někdo vůbec přijde, 
bylo by to zbytečné. Kdo maršovické 
ochotníky zná, ví, že umějí bezpečně 
polechtat bránice publika, podávají 
skvělé výkony, nepřehrávají a dokážou 

diváka spolehlivě vtáhnout do děje. 
Tak tomu bylo i při takřka dvou-
hodinovém představení Smetana 
na vsi v olbramovickém špejcharu. 
Při představení maršovických ochot-
níků nezbyla v sále jediná volná židle 
a nebyl snad nikdo, kdo by ze špej-
charu neodcházel příjemně naladěný.

V přízemí špejcharu mohli diváci 
představení zhlédnout i výstavu bet-
lémů, ta byla ve špejcharu umístěna 
po celý prosinec.

Jana Špačková

Pořádáte nějakou akci?
Dejte nám o ní vědět na noviny@votice.cz

Vydalo MKC Votice



12 strana Votické noviny ročník XXVI, číslo 01 ročník XXVI, číslo 01 Votické noviny strana 13

 Školník
Krátké zprávy z Mateřské školy Votice

VOTICE Mateřská škola Votice 
informuje o své činnosti.

V předvánočním čase se ve všech 
třídách mateřské školy uskutečnily 
tradiční vánoční besídky. 

Děti vystoupily před rodiči a ro-
dinnými příslušníky s připraveným 
programem, který se všem moc po-
vedl. Rodiče děti odměnili potles-
kem a někteří se i přidali při zpěvu 
koled. Poté se rodiče se svými dětmi 

Zápis žáků do  1. tříd 

v Základní škole Votice

Ředitelka Základní školy Votice 
oznamuje, 

že podle § 46 odst. 1 zákona 
č. 561/2004 Sb., o předškolním, 
základním, středním, vyšším 
odborném a jiném vzdělávání 
(školský zákon) se zápis dětí do 
1. tříd pro školní rok 2016/2017 

uskuteční:

v úterý 19. ledna 2016 od 14.00 
hodin do 17.00 hodin,

ve středu 20. ledna 2016 od 14.00 
hodin do 17.00 hodin a

ve čtvrtek 21. ledna 2016 od 14.00 
hodin do 17.00 hodin.

K zápisu se dostaví děti narozené 
od 1. 9. 2009 do 31. 8. 2010 

a starší 
(i  děti s  odkladem povinné 

školní docházky).

K zápisu přineste: rodný list 
dítěte, občanský průkaz rodičů 

(zákonného zástupce).
                                                       
Rodiče budou při zápisu 
informováni o  možnosti 
požádat o odklad povinné školní 

docházky svého dítěte.

K zápisu využijte vchodu 
z Pražské ulice.

Mgr., Ing. Zuzana Bukovská, 
ředitelka školy

Miličínská škola se zapojila do 2. ročníku 
projektu Kraj pro bezpečný internet

Miličínem zněly koledy

Děti ze základní školy zazpívali u vánočního stromu nejznámější koledy. Foto: J. Čeněk

MILIČÍN Ve středu 23. pro-
since večer zazpívali žáci základní 
školy nejznámější vánoční koledy 
u rozsvíceného vánočního stromu 

u kostela Narození Panny Marie 
v Miličíně. 

Doplnili je žáci ze ZUŠ, kteří za-
hráli některé koledy na flétny. Skauti 

posadili ke svátečně vyzdobeným 
stolečkům, kde společně ochutnali 
cukroví, které ochotné maminky 
donesly. 

Velice si ceníme toho, že i v před-
vánočním shonu si dospělí udělali 
čas, zastavili se na chvíli a prožili se 
svými dětmi krásné odpoledne. 

Jana Kocurová
Mateřská škola ve Voticích se 

přihlásila do projektu Celé Česko 

čte dětem.
Od ledna budou přihlášení dob-

rovolníci z řad babiček a dědečků 
navštěvovat třídy mateřské školy, 
předčítat dětem různé příběhy 
a přečtené téma společně rozebírat. 
Těšíme se, že se nám společně podaří 
prohloubit v dětech lásku ke čtení, 
rozvíjet jejich fantazii a rozšířit slovní 
zásobu. 

Kateřina Fialová

Ve středu 6. ledna procházely 
mateřskou školou průvody Tří 
králů. 

Děti se seznámily s tradicí tohoto 
svátku. Vyrobily si tříkrálové papí-
rové koruny a s písní My tři králové 
jdeme k vám obcházely třídy mateř-
ské školy, kde po nich zůstala nejen 
dobrá nálada, ale i tradiční tříkrálový 
nápis nade dveřmi.

Jitka Jará

přivezli do Miličína betlémské světlo, 
které si mohli lidé odnést do svých 
domovů společně s vánoční náladou.

Dana Dostálová

MILIČÍN Žáci 5. až 7. roč-
níku ZŠ a MŠ Miličín se zapojili 
do projektu Kraj pro bezpečný 
internet, který má za cíl napo-
máhat k zajištění prevence rizi-
kového chování v kybernetickém 
prostředí a nenásilnou formou 
připravuje žáky na  správné 
reakce na nebezpečné situace 
na internetu.  

Součástí projektu jsou e-lear-

ningové kurzy pro děti, studenty, ro-
diče, učitele a další sociální pracov-
níky. V rámci Informatiky byli žáci 
seznámeni s e-lerningovými kurzy 
jim určené. Kurzy byly rozděleny 
do lekcí, které se týkaly surfování 
po internetu a jeho rizik, sociálních 
sítí, kyberšikany, nebezpečí chyt-
rých telefonů a tabletů, ochrany 
autorských práv ve světě on-line, 
ochrany osobních dat a  mnoha 

dalších oblastí související s in-
ternetem.

Součástí projektu byl soutěžní 
kvíz, který vyplnilo během jedné 
vyučovací hodiny 29 žáků a z toho 
jich 20 bylo úspěšných a získalo 
diplom. Tento kvíz úspěšně absol-
vovalo celkem 8 837 žáků z deseti 
krajů a jsem potěšena, že i naše 
škola má 20 úspěšných žáků.  

Jana Slabá Janoutová

Jankovští žáci přinesli do obce 
vánoční atmosféru

JANKOV Dne 22. prosince 
zavládl v ZŠ Jankov dětmi tak 
dlouho očekávaný poslední 
předvánoční den. Pod vánočními 
stromky v jednotlivých třídách 
se jako mávnutím kouzelného 
proutku objevily hromady dárků 
a žáci netrpělivě vyčkávali, až 
přijde ta chvíle, kdy si budou 
moci navzájem dárky předat 
a společně oslavit blížící se Vá-
noce. Také vidina následujících 
prázdnin způsobila, že nálada 
ve škole byla velmi veselá a pří-
jemná. Vánoční nadílkou ale 
tento den zdaleka nekončil. 

Žáky ještě čekala celá řada 
úkolů, protože v  průběhu od-
poledne museli pro své rodiče, 
prarodiče, sourozence, kama-
rády a  všechny další návštěv-
níky připravit ve škole vánoční 
program. Ten byl zahájen ve tři 
hodiny odpoledne. Návštěvníci 
si v prostorách školy mohli vy-
zkoušet tradiční vánoční zvyky 
a věštění, jako je například krájení 
jablíčka a hod škrpálem, nebo si 
zajít do školní kavárny, kde jim 

žáci školy připravili teplé nápoje 
a naservírovali vánočku či štrůdl. 
Hlavní program ale vypukl úde-
rem páté hodiny. 

V tu chvíli se všichni odebrali 
do  zdejšího parku, aby mohli 
zhlédnout živý betlém, který 
rovněž secvičili žáci jankovské 
školy. Jednalo se o tradiční vá-
noční příběh cesty Marie a Jo-
sefa za sčítáním lidu do Betléma 
a narození Ježíše. Naši mladí herci 
podali opravdu dobré výkony. 
Opomenout nelze ani žáky, kteří 
doprovázeli představení svým 
krásným a  místy opravdu do-

jemným zpěvem. I když počasí 
během letošních svátků příliš 
vánoční atmosféry nepřineslo, 
jankovským žákům se to nakonec 
přeci jen povedlo. Během sledo-
vání představení jistě všem blesklo 
hlavou, že Vánoce jsou skutečně 
za dveřmi.  Zároveň šlo i o skvělé 
připomenutí, že nejde jen o chao-
tické shánění dárků a stromku, ale 
i o mnohem významnější důvody, 
proč tento svátek vůbec slavíme. 

Lucie Herklocová

Uskutečnilo se trojí setkání 
s předškoláky 

OLBRAMOVICE V průběhu 
října, listopadu a prosince měli ro-
diče se svými předškoláky možnost 
přijít do Základní školy Olbramo-
vice, kde pro ně byly připraveny 
zajímavé programy. 

První bramborové setkání se 
uskutečnilo ve  středu 21. října. 
Děti si vyrobily bramborová ra-
zítka, pomocí kterých poté na-
malovali obrázek, vy tvořily ježka 
či postavičky z brambor, jeřabin, 
párátek, špejlí a dalších materi-
álů, které si odnesly domů na pa-
mátku. Druhé kouzelnické setkání 
se uskutečnilo 18. listopadu. Děti 
si zahrály na kouzelníky, vyrobily 
si kouzelnický klobouk a hůlku 
a pustily do čarování např. s ba-

lónky, s vodou, s marshmallowny, 
s pilinami, s neviditelným obrázkem 
a s kouzelným telefonem. Poslední 
setkání 9. prosince se neslo v du-
chu Vánoc a mělo název hledání 
vánočního kouzla. Pro děti bylo 
připraveno několik úkolů spojených 
s nadcházejícími vánocemi. Děti 
si vyrobily svícen, složily vánoční 
skládanku, rozkrojili jablíčko, pou-
štěli skořápkové lodičky, malovaly 
sádrové ozdoby a poznávaly pomocí 
svého nosíku vánoční vůně. Všichni 
se moc snažili a tak se jim podařilo 
vánoční kouzlo objevit. Věříme, že si 
děti a rodiče užily v předvánočním 
shonu chvilku pohody.

Věra Kutišová a kolektiv 
ZŠ Olbramovice

Slovo tatínka 
Chtěl bych poděkovat za možnost seznámit předškoláky se školou 

a učitelským sborem.  Se synem jsme se zúčastnili všech setkání a velice 
se nám to líbilo. My jsme ocenili, že syn v září nepůjde do neznámého 
prostředí a on byl rád, že si mohl něco vyrobit. 

Petr Vlach

Zápis žáků do 1. třídy v ZŠ a MŠ 
Olbramovice

Ředitelka školy oznamuje, že podle § 46 odst. 1 zákona č. 
561/2004 Sb., o předškolním, základním, středním, vyšším 
odborném a jiném vzdělávání (školský zákon), se zápis dětí 

do 1. třídy pro školní rok 2016/2017 uskuteční

ve čtvrtek 4. února 2016 od 15,00 do 18,00 hodin.

K zápisu se dostaví děti narozené od 1.9.2009 do 31.8.2010 
a starší (i děti s odkladem povinné školní docházky).

K zápisu přineste: rodný list dítěte, občanský průkaz rodičů 
(zákonného zástupce)

Rodiče budou při zápisu informování o možnosti požádat 
o odklad povinné školní docházky svého dítěte.

Mgr. Věra Kutišová, ředitelka školy

Uzávěrka dalšího čísla 

Votických novin je ve čtvrtek 

21. ledna a noviny vyjdou 29. ledna

Živý Betlém v jankovském parku. Foto: V. Nerad

Děti při vánoční besídce. Foto: Archiv MŠ Votice I v mateřské škole chodili Tři králové. Foto: Archiv MŠ Votice

Přednáška Jiřího Maršíčka
Poslední františkán ve Voticích

se uskuteční v pátek 19. února od 17:00
v refektáři Kláštera sv. Františka z Assisi

Vážení  spoluobčané,
v následujícím čísle Votických novin  

uveřejníme podrobný kulturní program  
Multifunkčního centra na první čtvrtletí.

Uvítáme i vaše nápady.

Jana Hejhalová
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Slovo chlapa …
Při čekání na další pořad jsem 

na komerčním kanále zaslechl 
nabídku pořadu Střepiny. Bulvár 
opravdu nemusím, ale na rozho-
vor s generálem Petrem Pavlem 
jsem si rád počkal. Jeho slova 
byla pro mně jako novoroční 
pohlazení našich vnoučat. Toho 
vykrucovacího tlachání našich 
rádoby politiků už jsem, velmi 
slušně řečeno, přesycen. Hlavně 
oba poslední prezidenti usta-
vičně brnkající na ruskou bala-
lajku, snažící se nás přesvědčit, 
že je to swing, nebo rokenrol. 
Opravdu zdatní manipulátoři 
(kremrole).

Generál Petr Pavel nám jako 
člen nejvyššího velení NATO 
nalil čistého vína s jasnou odpo-
vědí ohledně sestřelení ruského 
bombardéru během třinácti vte-
řinového porušení vzdušného 

prostoru Turecka - člena NATO. 
Toto porušení již bylo několikáté 
a v říjnu 2015 bylo dokonce pade-
sátikilometrové. Porušující strana 
nereagovala na protesty, tak šel 
jeden ruský bombardér k zemi. 
Ale to nejsou jen provokace v Tu-
recku. Oni provokují ve švédských 
a norských výsostných vodách, 
v islandském, britském, polském, 
litevském, estonském, lotyšském 
vzdušném prostoru. Jejich propa-
ganda potom lže, jako když tiskne. 
Jako při anexi Krymu a použití 
ruské armády na východě Ukra-
jiny. Měli by si zkusit porušit 
vzdušný prostor Izraele, ten si 
zjedná pořádek hned a není vel-
moc. Máme aspoň pořádný vzor 
malé země, která po historických 
zkušenostech ví, co je svoboda. A 
ta není o ustrašenosti.

Milan Zelenka

Novoroční trapás
Dva staří lišáci z prognosťáku si 

natřásají chvosty a mají po strašení 
sudetskými Němci (další společné 
téma) v 90. létech, migrační krizi. 
Klaus a Zeman při divoké privati-
zaci vlastně organizovali („když se 
zhaslo“) rozkradení státních firem 
– Mostecká uhelná, IPB, Desta Dě-
čín, Libverda Mělník a další. Jimi 
proklínaní sudetští Němci stačili 
nechat nezištně opravit za vlastní 
prostředky, kostely, kaple, hřbi-
tovy, silnice a  různé památky 
ve svých bývalých domovech bez 
jakýchkoliv nároků na vrácení ma-
jetku, kterými nás naše siamská 
dvojčata z prognostického ústavu 
strašila. Nakonec dnešní prezident 
také emigroval po ruské okupaci 
1968 do Anglie. Byl také běženec 
(migrant) …

Oba jsou narcistní povahy a tak 

si rozdělili svůj vliv tak, že si hráli 
jeden na „modrého obdivovatele“ 
Margaret Thatcherové a druhý se 
oháněl „švédským modelem soci-
alismu“. Modrého hrdinu z Vino-
hrad, který podle svých skromných 
slov už ve 4 letech možná podával 
v květnu 1945 nějakou tu kostku 
na barikády, nikdo nepostrádal. 
Po tom, co si dovolil při amnes-
tii a čím se předvedla jeho rodina 
při volbě prezidenta, po něm ani 
pes neštěkl, a to on při své nátuře 
nemůže vydýchat. Tak chce využít 
jakoukoliv šanci a dá se dohromady 
třeba s Konvičkou, náckama, Oka-
murou, Velebou, jen aby mohl s ko-
legou „věštcem“ budovat „růžovou“ 
demokracii v Čechách.

Nebuďme stádo, zatrhněme jim 
to jednou provždy. Hlavu vzhůru!

Milan Zelenka

Meteorologické okénko

Prosinec je za námi. 
Jaké nám přinesl počasí?

JEŠETICE Během posledního 
měsíce v roce 2015 naměřila meteo-
stanice v Ješeticích následující data:

Minimální teplota klesla na - 5,1 
°C (31. prosince 07:22). Maximální 
teplota vystoupala na 12,6 °C (26. 
prosince 14:16). Průměrná teplota 
měsíce prosince byla 4,2 °C. Za celý 
měsíc spadlo  32,4 mm srážek (nej-
více 1. prosince - 13,8 mm ). Největší 
náraz větru byl naměřen 14,8 m/s 
(31. prosince 02:02).

Jak bylo před rokem ?
Minimální teplota klesla na - 

12,8 °C (30. prosince 08:45). Ma-
ximální teplota vystoupala na 10,4 
°C (19. prosince 02:13). Průměrná 
teplota měsíce prosince byla 1,6 °C. 
Za celý měsíc spadlo  32,4 mm srá-
žek (nejvíce 6. prosince - 5,0 mm). 
Největší náraz větru byl naměřen 
13,4 m/s (4. prosince a 20. prosince)

Ondřej Vacek, 
www.pocasijesetice.cz

Rady do zahrady na leden
 Rady do zahrady

Teplé slunné období upro-
střed zimy a  s  ním spojené 
výkyvy teplot mohou způso-
bit otevřené praskliny v kůře, 
které mohou být  vstupní branou 
pro infekci dřevokazných hub. 
Chraňte proto kmeny stromů 
choulostivých dřevin (ovocných 
i okrasných) před slunečnými 
paprsky bílým nátěrem, nebo 
vhodným stíněním kmenů.

Po průklestu očistíme kmeny 
i silné kosterní větve od staré 
borky (odumřelé kůry) a  tyto 
zbytky likvidujeme spálením. 
Rány vzniklé řezem nebo mra-
zem ihned zatřeme štěpařským 
voskem, stromovým balzámem 
nebo alespoň latexovou barvou 
s přídavkem kuprikolu.

Pravidelně kontrolujeme 
uskladněné hlízy mečíků, jiřinek, 
begonií a dalších. Především hlízy 
begonií se nesmějí přechovávat 
v příliš vlhkém a studeném pro-
středí. Pokud najdeme na hlízách 
plíseň, je nutné je rozložit, vysu-
šit a skladovací prostor vyvětrat. 
Hlízy, které již nejdou zachránit, 
vyřadíme, houbové choroby se 
totiž velmi rychle rozšíří i na do-
posud zdravé hlízy.

V  ovocné  části zahrady  
můžeme začít s řezem  jádrovin 
(pozor nikoliv peckovin). Řez je 
možné provádět při teplotách 
mírně pod bodem mrazu, nesmí 
však být víc než -5 °C, za větších 

mrazů s řezem raději počkáme. 
Před řezem pamatujeme na dvě 
důležité zásady: a) mírný řez 
podporuje růst plodonosného 
obrostu, silný řez podporuje 
růst dřeva, b) výhony rostoucí 
kolmo vzhůru rostou do dřeva, 
výhony odklánějící se až k vodo-
rovné poloze rostou do plodo-
nosného obrostu. V lednu však 
již  musíme mít  nařezané rouby 
ovocných dřevin a to hlavně pec-
kovin i jádrovin.

V okrasné části zahrady se-
řezáváme a zmlazujeme příliš 
vitální  živé ploty. Pozor - v tuto 
dobu neprořezáváme okrasné  
dřeviny a keře s časným kvete-
ním,  které mají vyvinuté květní 
pupeny již z léta: zlatice, šeřík, 
štědřenec, lýkovec a další.

Pokojové  rostliny zaléváme 
velmi málo s výjimkou těch, které 
pěstujeme při teplotách nad 20 
°C, i ty však zaléváme méně než 
v létě. Většina pokojovek totiž 
v zimních měsících neroste, proto 
mají minimální spotřebu vody. 
Rostliny zalijeme v okamžiku, kdy 
je svrchní vrstva zeminy v kvě-
tináči opravdu suchá. Přílišné 
mokro je často nejhlavnější pří-
činou uhnívání kořenů, žloutnutí 
a skvrn na listech a může vést až  
k odumření celé rostliny. V lednu 
je také naprosto nevhodné poko-
jové rostliny přesazovat a hnojit.

Petr Kumšta

Došlo do redakce Houbařská poradna

Houbařská poradna 
Vlastimila Brůčka

Ještě se vraťme na okamžik 
k uplynulým „jarním“ vánoč-
ním svátkům. Při teplotách nad 
10 ˚C mi to nedalo a  na Štědrý 
den jsem se vydal za krásného slu-
níčka do lesa nedaleko Jankova. 
Výsledek? Velmi zvláštní. Dalo se 
předpokládat, že najdu některé 
druhy čirůvek a to se také stalo.

 Dvě plodnice čirůvky dvou-
barvé a jedna čirůvka fialová. Cel-
kem normálně vypadal i nález ně-
kolika jedinců šťavnatky pomrazky, 
ale velké překvapení nastalo, když 
jsem v borovicovém háji natrefil 
na samotnou, ale krásně vyvinu-
tou holubinku mandlovou, což je 
na toto období skutečný unikát, 
stejně jako dva naprosto zdravé 
suchohřiby hnědé. Prostě poprvé 
v životě jsme měli na Štědrý den 
jídlo z čerstvých hřibovitých hub!

Nyní už je leden v  plném 
proudu a  pokud chcete nějaké 
houby nalézt, tak  i vzhledem k ná-
stupu zimního počasí naleznete 
houby spíše v parcích a na listná-
čích od hlívy ústřičné přes jidášovo 
ucho až po poměrně vzácný ale 
poživatelný korálovec bukový.

Vraťme se po čase k některým 
zajímavým dotazům,které během 
loňského roku přišly a doposud ne-
byly publikovány:

M. Voříšek, Planá: Na různých 
e-shopech a slevových portálech 
jsou nabízeny sadby hub jako hřibů 
lišek apod. Jsou podle vás tyto na-
bídky korektní?

V. Brůček: Já těmto nabídkám 
příliš nefandím. Kamarád si loni 
na jaře takový balíček objednal. 
Na obalu sice krásné hřiby, ale 
v textu nenápadně uvedeno: „Směs 
obsahuje jednu z těchto kompo-
nent- hřib pravý, hřib kovář, hřib 
smrkový, hlíva ústřičná.“ Takže 
nikoliv směs, ale jeden druh. Co 
myslíte, že mu vyrostlo? Trochu 
jsem doufal, že alespoň ta hlíva. 
I přes dodržení návodu nevyrostlo 
nic!

B. Navrátil, Miličín: Jsem hou-
bařský nadšenec a rád bych si udě-
lal znalecké zkoušky z mykologie. 
Nikde jsem se ale nedoptal, co je 
k tomu potřeba.

V. Brůček: Aby člověk mohl  
úspěšně složit zkoušku ze znalosti 
hub je třeba učinit následující: musí 
znát podrobně nejen teorii, ale také 
zákony, které s mykologickou čin-
ností souvisí. Vyžaduje se absolutní 
znalost  všech druhů jedovatých  
a podrobná znalost jedlých hub. 
Uchazeč musí znát příznaky a pro-
jevy otravy různými houbami, 
první pomoc a předpisy pro tržní 
zpracování a  uchovávání hub. 
Pak už stačí jen poslat přihlášku 
na Krajskou hygienickou stanici 
a v daný termín přijít ke zkouškám. 
První část je písemná, druhá prak-
tická. Komise je tříčlenná, a pokud 
uspějete, získáte certifikát znalce 
hub s platností deseti let.

Hodně štěstí do zimních košíků!
Vlastimil Brůček

 Policejní okénko

Policisté se zaměřili také 
na prodejce pyrotechniky 

Z prosincové činnosti městských 
policistů

VOTICE Také v  prosinci, 
ve školní dny, hlídkovali městští 
strážníci ve školní dny u přechodu 
pro chodce poblíž votické základní 
školy.  Z další činnosti vybíráme:

2. prosince - hlídka přijala ště-
ňata, která údajně oznamovatelka 
našla v  lese u  Nazdic. Strážníci 
převezli štěňata do psího útulku 
v  Maršovicích, odkud putovala 
k novým majitelům.

2. prosince - městští strážníci 
vyjeli společně se složkami inte-
grovaného záchranného systému 
do Žižkovy ulice ve Voticích. Měla 
zde bydlet starší žena, jež několik 
dní neotevírala a nevycházela. Slož-
kám integrovaného záchranného 
systému dveře otevřela a uvedla, 
že zvonek neslyšela a je v pořádku.

4. prosince - městská policie 
přijala oznámení o volně pobíha-
jících koních u osady Hory. Hlídka 
kontaktovala majitele, který si koně 
zajistil.

7. prosince - strážníkům bylo 
oznámeno, že dva psi bojového ple-
mene ohrožují muže na kole mezi 
Nazdicemi a Střelítovem. Psi byli 
velmi agresivní a okamžitě začali 
útočit na hlídku. Ta proto použila 
varovný výstřel ze služební zbraně, 
který psy odehnal. Ke zranění ozna-
movatele naštěstí nedošlo. Následně 
byli oba psi odchyceni a umístěni 
do záchytného kotce. Později se 
o psy přihlásil jejich majitel, který 
je nyní podezřelý ze spáchání pře-
stupku.

7. prosince - žena, bydlící v ulici 

Závětří ve Voticích oznámila stráž-
níkům, že ji neznámý pachatel 
zamkl v domě a odcizil jí nákup. 
Po příjezdu na místo bylo zjištěno, 
že oznamovatelka se zamkla doma 
sama a pouze dala klíče na jiné místo 
než obvykle. 

8. prosince - na strážníky se 
obrátila žena, jelikož jí došla nafta 
ve vozidle. Hlídka naložila ženu 
do služebního vozidla, dovezla ji 
na benzínovou čerpací stanici, kde 
si žena natankovala naftu do kany-
stru. Hlídka následně naftu ženě 
do vozidla nalila. 

15. prosince - hlídka přijala 
oznámení o odstaveném vozidle, 
které omezovalo provoz u firmy 
Mokate v Olbramovicích. Následně 
byl kontaktován majitel, který uvedl, 
že na vozidle má technickou závadu 
a vozidlo neprodleně odstraní.

16. prosince - na městskou po-
licii se obrátil muž s prosbou, jeli-
kož neznámá žena nabourala jeho 
vozidlo v ulici Husova ve Voticích 
a z místa nehody ujela. Na místo 
strážníci přivolali skupinu doprav-
ních nehod PČR a po ženě se vydali 
pátrat.  Dle popisu oznamovatele 
byla žena hlídce z místní znalosti 
známá. Uvedenou osobu vypátrali 
strážníci na Masarykově náměstí. Že 
byla účastníkem nehody, potvrdila 

i nabouraná přední část jejího vozu. 
Ženu si na místě převzala hlídka 
PČR. 

28. prosince - strážníci odchytli 
psy v Mladoušově a v Odlochovi-
cích. První byl převezen do maršo-
vického útulku, druhý byl předán 
majiteli.

30. prosince - hlídka přijala 
oznámení o muži, kterému se udě-
lalo nevolno ve vozidle na parko-
višti u Penny marketu ve Voticích. 
Strážníci vyčkali s oznamovatelem 
na příjezd záchranné služby. Jelikož 
řidič nechal svítit u vozidla světla 
a vybila se mu baterie, hlídka vozi-
dlo nastartovala pomocí startova-
cího boxu a na žádost sestry řidiče 
za spolupráce oznamovatele odvezla 
jeho vozidlo do místa jeho bydliště. 

30. prosince - strážníci vyjeli 
ve spolupráci s votickou hasičskou 
jednotkou na parkoviště u Lidlu, kde 
si řidička zabouchla klíče ve svém 
vozidle. V něm se nacházelo dvou-
leté dítě. Jednotka hasičů vozidlo 
odemkla a klíče od vozidla předala 
řidičce.  

31. prosince - strážníci dohlíželi 
nad průběhem silvestrovské noci. 
Vše bylo v pořádku.
Podle Zprávy Radě města Votice 

za prosinec 2015 zpracovala 
Jana Špačková

VOTICE V měsíci prosinci 
zkontrolovali policisté z  Ob-
vodního oddělení PČR Votice 
celkem 723 osob v  průběhu 
výkonu obchůzkových služeb 
a 691 vozidel. Uloženo bylo 81 
blokových pokut v částce 19 800 
korun.

Za loňský rok evidovali votičtí 
policisté 246 trestných činů, ze 
kterých je 50,81 % objasněno. 
V roce 2014 bylo evidováno 277 
trestných činů, z těchto bylo ob-
jasněno 37,55 %. 

„V prosinci byly zjištěny tři 
případy řízení motorového vo-
zidla pod vlivem alkoholu a ná-
vykových látek. Provedeny byly 
dvě akce zaměřené na kontrolu 
barů a restauračních provozoven, 
a to ve spolupráci s pracovníkem 
úřadu práce, hasičů a městské po-
licie Votice. V rámci akcí nebylo 
zjištěno podávání alkoholických 
nápojů osobám mladším osm-
nácti let. Dále byly v průběhu 
služeb prováděné zvýšené kon-
troly v okolí hřbitovů, zaměřené 
na prevenci vloupání do moto-

rových vozidel a dále policisté 
působili preventivně v nákupních 
centrech – LIDL, PENNY a tržnice 
v obchodním domě se zaměřením 
na odložené kabelky, neopatrně 
uložené peněženky v zavazadlech 
apod. Kocem roku se dále poli-
cisté Obvodního oddělení Votice 
zaměřili na  prodejce zábavné 
pyrotechniky. Na tomto úseku 
nebylo zjištěno porušení zákona 
ze strany prodejců,“ uvedl velitel 
Obvodního oddělení Policie České 
republiky Votice Petr Kratochvíl.

V posledním měsíci v roce po-
licisté ve Voticích řešili například 
případy odcizení motorové nafty, 
krádež v obchodním domě Lidl, 
odcizení jízdních kol, přestupky 
v dopravě a proti občanskému 
soužití.  V Jankově se zabývali 
znečištěním zdrojů pitné vody, 
ve Zvěstově podvodem při pro-
deji na Aukru, ve Vrchotových 
Janovicích vloupáním do prodejny 
a v Ješeticích poškozením vozidla.

Podle Zprávy Radě města 
Votice za prosinec 2015 

zpracovala Jana Špačková

Vážení přispěvatelé,

své příspěvky podepisujte, uvádějte popisky k fotografiím 

a jméno autora fotografie.noviny@votice.cz
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 Sport
Hasiči vyjížděli k požáru trávy i dítěti, 

uzamčenému v autě
VOTICE Celkem jede-

náctkrát vyjížděla výjezdová 
jednotka SDH Votice do terénu, 
aby pomohla lidem v nesnázích. 

Hned 1. prosince odstra-
ňovali hasiči strom u  osady 
Amerika, o den později řešili 
únik plynu v  Táborské ulici 

ve Voticích. Zaměstnaly je také 
dopravní nehody (5. prosince 
u  Oldřichovce, 15. prosince 
u Vojkova, 22. prosince u Oldři-
chovce, 25. prosince u Bystřice,  
26. prosince u Olbramovic a Za-
hradnic a 29. prosince u Olbra-
movic. 

Na ples lákalo 
čtyři sta cen

Výroční schůzi zpestřili hudbou Šárka Beranová a Josef Čeněk. Foto: J. Špačková

Hasiči se sešli na výroční schůzi
JEŠETICE V sobotu 12. pro-

since se členové Sboru dobrovol-
ných hasičů Ješetice sešli v kultur-
ním domě ke své výroční schůzi. 
Funkcionáři sboru přednesli své 
zprávy, k poslechu pak zahráli 
na harmoniky Šárka Beranová 
s Josefem Čeňkem.

„Rok 2015 zahájili ješetičtí ha-
siči plesem v kulturním domě. Ples 
byl velice úspěšný, a to i přes to, že 
region postihl výpadek elektřiny. 
Hasiči situaci zachránili za pomoci 
elektrocentrály a tak akce nemusela 
být zrušena. Na jaře členové sboru 
provedli několik brigád - na sběr 
kamene, na  odstraňování větví 
po těžbě a pořez sušin v obecním 
lese. V květnu se po několika nácvi-
cích družstva zúčastnila okrskové 

soutěže v  Arnoštovicích. Jedno 
z  mužských družstev skončilo 
na třetím místě, další na čtvrtém. 
Ženy obsadily druhé místo. V čer-
venci hasiči uspořádali letní zábavu, 
na kterou si bohužel nenašlo cestu 
mnoho návštěvníků. V létě zasa-
hovala jednotka u požárů trávy 
v Zátiší a stohu u Třetužele. Bě-
hem roku byly prováděny drobné 
opravy na hasičské technice. Přijata 
byla nová členka - Pavla Korešová. 
Rozloučili jsme se se dvěma členy 
- Františkem Havlíkem a Františ-
kem Pejšou,“ shrnul uplynulý rok 
velitel sboru Jan Hrubant ml. Ten 
také vyslovil poděkování členům 
a příznivcům sboru a  také obci 
za finanční podporu sboru.

Jana Špačková, SDH Ješetice

Městská 
police Votice 

informuje
VOTICE Městští strážníci infor-

mují o vybraných případech a své 
činnosti.

Policisté se strážníky zadrželi 
celostátně hledaného

Díky úzké spolupráci zadrželi 
na Voticku 5. ledna v dopoledních 
hodinách policisté z Obvodního oddě-
lení PČR Votice společně se strážníky 
Městské policie Votice osobu, která 
procházela evidencí jako celostátně 
hledaná,  jelikož na ní byl soudem vy-
dán příkaz k dodání do výkonu trestu. 

Osobu si převzala hlídka PČR 
k dalším úkonům.

Ujela od nehody, následně jí 
zadrželi strážníci

Ve středu 16. prosince ve 14:30 
hodin se  na hlídku se obrátil muž 
s prosbou, jelikož neznámá žena na-
bourala jeho vozidlo v ulici Husova 
a z místa nehody ujela. Na místo 
strážníci přivolali skupinu doprav-
ních nehod PČR a po ženě se vydali 
pátrat.  Dle popisu oznamovatele byla 
žena hlídce z místní znalosti známá. 
Uvedenou ženu vypátrali strážníci 
na Masarykově náměstí ve Voticích. 
Že byla účastníkem nehody potvrdila 
i nabouraná přední část jejího vozu. 
Ženu si na místě převzala hlídka PČR.

Martin Prokeš a Luboš Bindl, 
strážníci Městské policie Votice

Útočící psy odehnal 
až varovný výstřel ze 

služební zbraně
V pondělí 7. prosince v 9:30 

hodin přijala hlídka MP Votice 
oznámení o dvou psech bojového 
plemene rasy pitbulteriér, kteří 
ohrožují muže na kole mezi osa-
dami Nazdice a Střelítov. Hlídka se 
dostavila na místo do dvou minut 
od oznámení. Na místě bylo zjiš-
těno, že dva psi bojového plemene 
koušou do jízdního kola, za které 
se schovává oznamovatel. Psi byli 
velmi agresivní a okamžitě začali 
útočit na hlídku. Proto použila 
hlídka varovný výstřel ze slu-
žební zbraně, který psy odehnal. 
Ke zranění oznamovatele naštěstí 
nedošlo. Následně byli oba psi od-
chyceni a umístěni do záchytného 
kotce. Později se o psy přihlásil 
jejich majitel, který je nyní pode-
zřelý z přestupku.

Hasičské okénko

Den před Štědrým dnem vy-
jížděli k požáru trávy u silnice 
u Jankova a 30. prosince otevírali 
na parkovišti osobní automobil, 
ve kterém se nacházelo malé dítě.

Podle Zprávy Radě 
města Votice za prosinec 2015 

zpracovala Jana Špačková

O tombolu, kterou prodávaly čtyři 
dvojice, byl mezi návštěvníky plesu 
velký zájem. Foto: J. Špačková

JEŠETICE V  sobotu 10. 
ledna uspořádal Sbor dobro-
volných hasičů Ješetice tradiční 
Hasičský ples. Stejně jako loni 
hrála k tanci Malá budějická 
kapela Ády školky.  Na ni se 
do místního kulturního domu 
sjelo přes stovku tanečníků 
a posluchačů. 

Ješetičtí hasiči si nechávají 
záležet na hodnotné tombole, 
členové sboru, hlavně Ondřej 
a Václav Vackovi, zajistili čtyři 
stovky cen, z nichž čtyřicítka byla 
určena do slosovatelné půlnoční 
tomboly, zbylá, větší část byla 
vydávána od desáté hodiny. Kdo 
si zakoupil lístek, mohl vyhrát 
například sele, kolečko, popel-
nici, dorty, potravinové balíčky, 
pytle s krmnou směsí, kávovar, 
tyčový mixér, soudky piva, uze-
nou kýtu, poukazy do bazénu, 
páry nebo fitness centra. 

Poděkování patří sponzorům 
plesu a také členům sboru, kteří 
přípravu, průběh a úklid plesu 
zajistili.

Jana Špačková

Funkcionáři SDH Ješetice. Zleva: Bohouš Ptáček st., Josef Čeněk, Jan Hrubant ml., 
Václav Vacek, Libor Beran. Foto: J. Špačková

Silvestrovské derby se odehrálo 
na Beztahově

Ve čtvrtek 31. prosince se usku-
tečnil 18. ročník beztahovského 
derby mezi týmy Sparty a Slávie. 

Za potlesku diváků nastoupili 
týmy ve složení: mužstvo Sparty: 
Martin Stuchlík, Dominik Stuchlík, 
Jan Koptiš, Jan Koptiš ml., Tomáš Rác, 
Jaroslav Hamršmíd, Jaroslav Říha,    
mužstvo Slávie: Miloslav Kuneš, 
Libor Slavík, René Lakatoš, Jakub 
Sigmund. Ačkoliv hra byla poměrně 
vyrovnaná, zápas to byl dramatický  
i diváci si přišli na své. Utkání skončilo 

výhrou týmu Sparty 3:2. 
Branky Sparty: Jan Koptiš, Jaroslav 
Hamršmíd, Tomáš Rác
Branky Slávie: René Lakatoš, Libor 
Slavík
Rozhodčí: Ladislav Dalihod 

Děkujeme všem hráčům za před-
vedené výkony a divákům za skvě-
lou atmosféru. Těšíme se na příští již 
19.ročník. 

Děkuji za spoluorganizaci Janu 
Koptišovi.

Tomáš Rác

Společná fotka Sparty a Slávie. Foto: J. Slavík

Bendy hokej ovládli krocani

Místo ledu se ve Smilkově hrálo na hřišti. Foto: Z. Poskočil

SMILKOV Na hřišti u hasič-
ského domu pořádal v sobotu 9. 
ledna Sbor dobrovolných hasičů 
Smilkov za podpory místního 
obecního úřadu turnaj v Bendy 
hokeji. Pozemní hry s hokejkami 
se zúčastnilo sedm týmů, které 
hrály systémem „každý s každým“. 

Nejvíce se dařilo a z vítězství 

se radoval tým Krocanů, druzí 
skončili Šviháci, třetí Janovice. 
„Bramborovou medaili“ si odvezl 
tým Smilkov, pátí skončili e-Suba, 
šestí Bombarďáci a poslední příčka 
patřila Kozlíkům.

S využitím informací 
Zdeňka Poskočila 

zpracovala Jana Špačková

Pronajmu 
zavedený obchod 

se smíšeným zbožím 
v Červeném Újezdě. 

Volejte po 17. hodině. 

Tel: 728 850 343

PARTIČKA VE VOTICÍCH
21. března ve 20:00 hodin 

v sokolovně Votice
Předprodej vstupenek v MKC Votice.

Cena 430 Kč
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Ceník služeb v MKC Votice
Kopírování 

A4 jednostranné 3 Kč, oboustranné 5 Kč
Kopírování 

A3 jednostranné 5 Kč, oboustranné 9 Kč
Skenování 10 Kč, barevný tisk 10 Kč,

laminování 20 Kč, veřejný internet 
1 Kč/minuta

Výlep plakátů 
A4/2 Kč/plocha/den, A3/3 Kč/plocha/den,

A2/4 Kč/plocha/den

Tel.: 728 923 079
www.pavelneckar.cz

- Stavby na klíč a rekonstrukce domů
- Zakládání zahrad a údržby
          - Zabezpečovací a kamerové systémy

Stavební a zahradnické práce

Půjčovné domovních vysoušečů 
a stavebních topidel. 

Cena od 300 Kč na den.

Otevírací doba MKC 
Votice

v přízemí staré radnice
pondělí - čtvrtek: 

8:00 - 12:00, 12:30 - 17:00 hodin
pátek: 

9:00 - 12:00, 12:30 - 16:00 hodin



20 strana Votické noviny ročník XXV, číslo 24

Votické noviny, čtrnáctideník pro Voticko·Vydává Město Votice, Komenského nám. 700, 259 17 Votice·IČ0: 00232963·Adresa redakce: MKC Votice, Komenského nám. 
177, 259 01 Votice, telefon: 317 812 505, e-mail: noviny@votice.cz·Odpovědný redaktor: Jana Špačková, Redakční rada: Jana Hejhalová, Petra Čiperová, Jana Špačková, Jan 
Žaloudek. Grafický design: Petra Čiperová, Jana Hejhalová. Tisk: TRIA v. o. s. Olbramovice 31·Nevyžádané příspěvky nevracíme, jména autorů působících pod značkou 
nesdělujeme·Redakce si vyhrazuje právo na krácení a jazykovou úpravu příspěvků·Distribuce prostřednictvím prodejen tisku a drobných prodejců·Registrováno MK 
ČR pod číslem MK ČR E 10767·Toto číslo bylo dáno do tisku 14. 01. 2016·Toto číslo vyšlo 15. 01. 2016. Redakční uzávěrka příštího čísla: 21. 01. 2016·Další číslo vyjde: 
29. 01. 2016·Názory přispěvatelů a autorů článků se nemusí shodovat s názory vydavatele.
Náklad 1150 kusů

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

q První řádek tučně 

q 1x opakování 

q 2x opakování 

Cena celkem ,-

 

 

 

5,-

5,-

0,-
20,-
30,-

5,-

5,-

15,-

Kupón pro řádkovou inzerci ve Votických novinách
MKC Votice, Komenského náměstí 177, 259 01 Votice, tel., fax: 317 812 505

Telefon nebo adresa: 
Prosíme vyplňte následující údaje. Pokud nejsou uvedeny výše nebudou otištěny, vyžaduje je však tiskový zákon.

Jméno:     Telefon: 
Adresa:     Podpis:

20,-

8,-

8,-

8,-

0,-
25,-
35,-

8,-

Vytištěno na recyklovaném papíře

Prodám
lProdám oblečení po  miminku (kluk) 0-6 
měsíců. Narozen červen. Cena dohodou. Tel.: 
731 510 811
lProdám rybářské časopisy Kajman a Český rybář 
r. 2010. Tel.: 721 347 042
lProdám 1 měsíc používanou chladničku s mraz-
ničkou GODDESS, objem 82 l, cena 2 500 Kč. Tři 
starší špaletová dřevěná okna zasklená, nepouží-
vaná. Rozměr 130 x 130 cm. Cena 1 500 Kč. Tel.: 
728 093 185
lProdám trubkové lešení včetně podlažek. Tel.: 
723 599 723
Různé
lChcete zdravě a trvale zhubnout a získat více 
energie? Skvělá osobní zkušenost (- 9 kg za 2 mě-
síce) ráda pomůžu i vám! Více info na www.hub-
nete.cz/ell nebo 722 155 293
lZa odvoz přenechám ložnici (ledová bříza). 
Manželská postel. Dvou a třídílná skříň (světle 
hnědá). Volat po 17 hod. Tel.: 733 285 344
lPronajmu dvojgaráž uprostřed města. Info tel.: 
724 335 023
lPřijmeme řidiče nákladního vozu, řidičský prů-
kaz skupiny C+E nutný. Uhlí, písky Čert. Bližší 
informace u p. Horáka na tel.: 777 922 309
Koupím
lKoupím starší pivní sklenice a tácky s nápisy 
např. Starozámecký pivovar Votice, Pivovar Tábor, 
Pacov, Blatná a další. Tel: 732 170  454,sběratel

Volejbalový oddíl 
Sokola Votice 

hledá nové členy
Pokud si chcete zahrát 

volejbal a poznat dobrou partu, 
neváhejte.

Tréninky jsou vždy v úterý 
od 20.00.

Případné dotazy - Aleš Pařík, 
tel.: 736 184 990

E-mail: alesparik@centrum.cz


